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El 'Bolsín' omple 
la plaça de bous

Fideuà per celebrar la Carta de Població

S'anuncia el bou 'Ratón' per al dia 22
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IMPORTANT
Aquest setmanari no accepta com a seues 
les opinions expressades pels col·laboradors, 
que tenen l’exclusiva responsabilitat del text 
publicat amb la seua firma, ni es fa responsable 
de l’autenticitat de la publicitat. Vinaròs agraeix 
totes les col·laboracions, però adverteix que 
els originals a les diferents seccions no podran 
sobrepassar les 30 línies de lletra Times New 
Roman (cp.12), excepte en el cas de partits 
polítics amb representació municipal que 
tenen assignada una pàg. En l’original, hi 
haurà de constar la firma i figurar el nom, 
cognoms, domicili, telèfon, fotocòpia del 
DNI de l’autor, o bé, en el cas d’entitats, del 
representant responsable. No s’admetran 
pseudònims. La direcció no es compromet 
a publicar les col·laboracions que arriben 
després del dimarts a les 13 hores.
Per correu electrònic:  
diariet@vinaros.org, usb, cd, i, en 
última instància, en paper. 
Els escr i ts que requerisquen resposta 
sols s ’admetrà un torn de rèpl ica.

Editorial Antinea els convida a la

presentació del llibre
Flora rara, endèmica i amenaçada

del terme de Vinaròs i àrees limítrofes

Dídac Mesa Romeu
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Lloc: Auditori Carles Santos, carrer Socors 64

Obra guanyadora de la III Beca per al “Desenvolupament de 
Treballs d’Investigació” de l’Ajuntament de Vinaròs

Flora rara, endèmica i amenaçada
del terme de Vinaròs i àrees limítrofes

Dídac Mesa Romeu
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Dia: 14 d’octubre  a les 19:30 h.

La Regidoria d’Educació de l’Ajuntament de Vinaròs vol posar en coneixement 
de tots els estudiants de l’UJI el nou servei d’autobús posat en marxa entre la 
Diputació de Castelló, la Universitat Jaume I i els Ajuntaments de Benicarló i 
Vinaròs.

Aquest autobús, que ja funciona, té les següents parades, horaris i preus:

- Parades a Vinaròs: Riu Cervol, c. de Sant Cristòfol i av. de Pablo Ruiz 
Picasso.

- Horari:  De dilluns a divendres no festius a les 6.30 hores. 
Arribada a l’Àgora de l’UJI a les 7.50 hores.
Sortida de Castelló a les 16 hores, arribada a Vinaròs a les 17.20 hores.

- Preu:
	 abonament esPecial uJi: 850 €/curs escolar, a pagar en tres 
terminis (el bitllet surt a 2,12 €) o 800 €/curs escolar si el pagament se 
fa al comptat (el bitllet surt a 2,00 €).
	 bitllet descomPte amb targeta d’estudiant de l’UJI: 4,85 €
	 bitllet normal: 6,45 €

L'abonament especial UJI és d'ús exclusiu per als membres de la comunitat 
universitària i es podrà utilitzar en qualsevol servei de l'empresa que cobrisca 
el trajecte de Castelló-Vinaròs, per a origen i destinació autoritzats en aquest 
abonament, qualsevol dia de la setmana, diumenges i festius inclosos.

Aquest nou servei està disponible per a tot el públic en general.

Nou servei d’autobús VINARÒS-BENICARLÓ-UJI
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ACTUALITAT

La Asociación de Comerciantes 
de Vinaròs, en colaboración con 
la Concejalía de Comercio del 
Ayuntamiento y el Gabinete de 
Normalización Lingüística, ha 
puesto en marcha la campaña 
comercial “Dissabtes, descomptes” 
para los meses de octubre y 
noviembre. La campaña, en la que 
hay 23 tiendas adheridas, quiere 
incentivar las compras, y durante 
estos dos meses las compras que 
se realicen los sábados tendrán 
descuentos canjeables para otras 
compras que se hagan de lunes a 
viernes durante estos dos meses.  
Para apoyar y difundir esta cam-
paña se han editado 4.000 vales 
descuento y un centenar de carte-
les informativos. “El Ayuntamiento 
apoya a la Asociación de Comer-
ciantes con el objetivo final de 
reactivar el consumo local a través 
de iniciativas como esta, que ofre-
ce a la comarca que conozcan y se 
beneficien de la gran cantidad de 
productos y servicios del comercio 
vinarocense”.

Por su parte, la presidenta de la 
Asociación de Comerciantes, Maria 
Ángeles Pereda, recordó que el 
año pasado “ya se puso en marcha 
una campaña similar, aunque este 
año la hemos intentado mejorar, 
ofertando todos los productos 
con descuento, por lo que creo 
que es una campaña atractiva para 
el cliente”. Pereda indicó que se 
ha pensado que el sábado “es un 
día muy indicado para reactivar 
estas ventas y disfrutar de estos 
descuentos, puesto que es el día 
semanal en que hay más tiempo 
para ir de compras”. 

Campaña atípica
Respecto a la atípica campaña de 
otoño dadas las altas temperaturas 
que se están viviendo, Pereda 
apuntó que se está notando la 
bajada de ventas respecto al año 
anterior. “Este calor no beneficia, 
porque solo una parte de la gente 
prepara su fondo de armario, y el 
resto espera al frío para adquirir la 
ropa de abrigo”, apuntó.

“Dissabtes descomptes”, una campaña 
comercial para incentivar las ventas en otoño

X.Flores

Diumenge, 9 d’octubre, Dia de la Comunitat 

Valenciana, festa infantil amb inflables a la Plaça de 

l’Ajuntament, de  10.30 a 13.30 i exhibició de pilota 

valenciana al carrer Sant Nicolau durant el mati.

Diumenge, festa infantil i pilota valenciana
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ACTUALITAT

La ampliación del Hospital Comarcal de Vinaròs 
sigue su puesta en marcha con el trasladado 
realizado hoy del servicio de Unidad de Cuidados 
Intensivos (UCI).
Durante las últimas semanas los equipos médicos 
y de enfermería de la UCI han estado planificando 
un traslado que ha culminado con éxito y sin 
ningún problema.
La nueva UCI del Hospital de Vinaròs tendrá una 
capacidad de 7 pacientes frente a los 5 de los que 
se disponía hasta la actualidad. 
Desde el Departamento de Salud de Vinaròs se 
señala que “en su origen el Hospital de Vinaròs 

no contaba con un servicio de UCI que se instaló 
a principios del año 2000 con una capacidad de 3 
pacientes, que más tarde se incrementó a 5”.
Con este traslado los pacientes que deban ser 
hospitalizados en la UCI contarán cada uno de 
ellos con un box individual y que dispone de los 
últimos avances tecnológicos. 
Fuentes del Departamento de Salud de Vinaròs han 
señalado que “la superficie de la UCI se incrementa 
desde los 160 metros cuadrados actuales a los 
más de 400 metros cuadrados con la ampliación, 
un hecho que mejorará la calidad que reciben 
nuestros pacientes”.

Entran en funcionamiento las nuevas instalaciones de la UCI del Hospital de Vinaròs
2 pacientes han sido los primeros en utilizar las nuevas instalaciones

La Concejalía de Gobernación del Ayuntamiento 
de Vinaròs está llevando a cabo esta semana una 
reordenación del tráfico en las calles colindantes 

al renovado paseo marítimo.  El objetivo es dar 
solución al problema de circulación que había 
tras la finalización de la remodelación de todo el 

tramo de la fachada marítima. Así, las calles Àngel, 
Ànimes, Sant Sebastià y Sant Pasqual se restringirán 
a la circulación, quedando solo abiertas al paso de 
vecinos y personal autorizado. Además, la calle 
Sant Pasqual ha cambiado de sentido y se ha 
procedido a delimitar un carril de circulación en la 
parte oeste del tramo norte del paseo para el paso 
de vehículos autorizados y vecinos. La concejal 
de Gobernación, Mar Medina, confía que estas 
medidas solucionen los problemas circulatorios en 
esta céntrica parte de la localidad. 
En cuanto a la construcción de la nueva rotonda en 
superficie, criticada por los partidos de la oposición, 
Medina defendió su realización. “Lo hemos hecho 
para dar solución a un problema que teníamos,  
porque a la rotonda subterránea de acceso al túnel 
no pueden acceder vehículos con una cierta altura, 
como furgonetas o ambulancias", concluyó.

Se reordena el tráfico en el paseo y sus  calles colindantes

Redacción

El alcalde de Vinaròs, Juan Bautista Juan, 
y el presidente de la Sociedad Musical 
La Alianza, Víctor Arenós, han firmado 
esta semana el convenio por el cual 
la banda vinarocense recibirá 48.000 
euros para su escuela de música.
Juan ha destacado que “siempre 

estaremos con La Alianza porque 
desarrollan una labor educativa y 
social del más alto nivel, y por eso 
desde el Ayuntamiento vamos a seguir 
apoyándoles en todo aquello que haga 
falta, porque son una parte fundamental 
y básica de la cultura vinarocense”.

La Sociedad Musical La Alianza recibe 
48.000 euros para su escuela de música

Convenio con el Ayuntamiento

Juan Bautista Juan y Víctor Arenós, en el momento de la firma

Imágenes de archivo de la ampliación del hospital
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ACTUALITAT

El edil de Educación del Ayuntamiento 
de Vinaròs, Luis Adell, ha informado 
que la Conselleria d’Educació ha 
autorizado al aulario de Vinaròs de 
la Escola Oficial d’Idiomes (EOI) a 
impartir el nivel avanzado de inglés.
Para Adell “este hecho demuestra 
que la Conselleria apuesta por la 

enseñanza de los idiomas en nuestra 
ciudad y que se seguirá apostando por 
una educación de calidad y pública”.
En el aulario de Vinaròs en estos 
momentos, y con cifras facilitadas por 
el propio edil, “hay ya matriculadas 
más de 250 personas en los diferentes 
idiomas y niveles”.

El aulario de la EOI de Vinaròs impartirá 
este curso el nivel avanzado de inglés

Andrus, Grinyó Ballester 
2011, va fer partíceps a 

la nova Junta general 
de la Confraria de 

pescadors Sant Pere de 
Vinaròs del premi rebut 

per part de l’Ajuntament

El Ayuntamiento de Vinaròs ha 
aprobado la concesión de subven-
ciones a entidades de acción social 
por un importe de 45.000 euros, 
según ha informado hoy la conce-
jal de Bienestar Social y Discapaci-
dad del Ayuntamiento de Vinaròs, 
Marcela Barbé.
Las ayudas, en palabras de la edil, 
“son más necesarias cada día y des-
de el Ayuntamiento se hará el es-
fuerzo necesario para estar al lado 
de aquellos que ayudan a quienes 
más lo necesitan”.
Caritas recibirá una ayuda de 20.000 
euros, Smara alcanza los 5.000 euros 
mientras que a Frater le han sido 

asignados 4.000 euros. Con 2.500 
euros están Cocemfe y la Asociación 
Española contra el Cáncer, mientras 
que la Asociación por más vida reci-
birá 2.000 euros. Cruz Roja Española, 
Aspas, Dahia, Rescata-2 y la Asocia-
ción de familiares de enfermos de 
Alzheimer recibirán 1.600 euros cada 
una de ellas. Afivina por su parte re-
cibirá 1.000 euros.
Barbé ha recordado que “este equipo 
de gobierno siempre será sensible 
con aquellos colectivos más desfavo-
recidos y dentro de pocas semanas 
pondremos en marcha nuevas ini-
ciativas para ayudar a quienes más lo 
necesiten”.

La Concejalía de Bienestar Social y 
Discapacidad otorga 45.000 euros en 
subvenciones

Redacción

Redacción

La Cofradía de Pescadores San Pedro de Vi-
naròs tiene desde el pasado sábado nuevo 
presidente: Javier Fábrega Martínez. La Junta 
general de la Cofradía queda tras estas elec-
ciones formada por 30 personas, de las que 
10 forman también parte del cabildo, además 
del patrón mayor. 

El que era presidente hasta el pasado sábado, 
Rafael Flores, pasa ahora a ser vicepresidente 
de la Cofradía. Cabe destacar que de las 30 
personas que forman parte de la Junta general, 
15 son marineros y los otros 15 son armadores. 
Rafael Flores representaba a la parte marinera 
y Javier Fábrega a la parte armadora. 

Javier Fábrega, nuevo patrón mayor de la Cofradía de Pescadores San Pedro
Javier Fábrega, en el centro de la imagen. A la izquierda, el secretario de la entidad, 
Juan Antonio Albiol y a la derecha, el ahora vicepresidente, Rafael Flores 

X.Flores

Compartint 
el Grinyó
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Redacción

ACTUALITAT

Els portaveus del BLOC en la Diputació de 
Castelló, Enric Nomdedéu, i en l'Ajuntament 
de Vinaròs, Domènec Fontanet, van mantin-
dre una reunió amb l'alcalde de Vinaròs, Juan 
Bautista Juan. La visita protocol·lària va servir 
per abordar un dels temes que més preocu-
pen al BLOC, com és el model de finançament 
local. Nomdedéu va apel·lar durant la reunió a 
un canvi de model. 

El Bloc de Vinaròs ha demanat per escrit a l'equip de 
govern la senyalització d'un carril bici en el passeig 
marítim. Es tracta, segons va dir el seu portaveu 
municipal, Domènec Fontanet, d'una petició 
ciutadana degut a que ja hi ha hagut “diversos 
esglais” al poder circular lliurement les bicicletes 
pel passeig sense tenir un espai concretament 
delimitat per a això. A més, els nacionalistes han 
afegit dues peticions més que tenen a veure amb el 
passeig marítim, com la col·locació de fonts d'aigua 
en diferents punts del tram per als vianants o la 
disposició de papereres en l'entorn de l'estàtua de 
Costa i Borràs. Respecte a aquesta última, Fontanet 
va justificar que és degut al fet que aquest punt 
“és centre de reunions dels joves de la localitat 
que solen deixar brut l'entorn, pel que cal facilitar 
punts on puguin dipositar aquests residus”. 

Pressupostos participatius
D'altra banda, Fontanet va informar que s'ha 
obert la campanya de pressupostos participatius 
per a recollir les propostes ciutadanes i presentar-
les a l'equip de govern perquè les contempli en 
l'elaboració dels pròxims comptes. Per a recollir 
les propostes, el partit ha posat a disposició 
ciutadana el telèfon 666 27 80 47, tot i que també 
es pot fer per carta o a la seu del partit, situada al 
carrer del Carme. 

Campanya
Finalment, el secretari comarcal del Bloc, Joan 
Manel Ferrer, va anunciar que s'ha nomenat 
a Fontanet com a coordinador comarcal de 
campanya amb vista al 20N. Ferrer va reivindicar 
el Bloc com a alternativa a PP i PSOE i va assegurar 
que el seu candidat, Joan Baldobí, defensarà el 
corredor mediterrani “per les nostres comarques 
i no pel centre, ja que si és per la costa té una 
rendibilitat del 60% i si va pel centre de només un 
4%”. Va dir també que Baldobí també defensarà 
l'estat del benestar, l'economia productiva i als 
empresaris i els joves emprenedors. Respecte 
a infraestructures comarcals, va apuntar que 
reivindicarà la N-232, els trens de rodalia, la variant 
de la N-340, la gestió local de les escombraries i la 
gestió autonòmica de la costa. 

El Bloc demana un carril bici per al passeig marítim 
Domènec Fontanet, nomenat coordinador comarcal de campanya Nomdedéu i Fontanet 

aborden els problemes 
del finançament local 
amb l'alcalde de Vinaròs

Xataka es un weblog  colectivo dedicado 
a seguir la actualidad sobre gadgets y 
electrónica de consumo.
En este caso Xataka Foto quieren dar los 
mejores consejos de fotografía digital y 
trucos para mejorar sus fotografías. 
Fotospai.com quiere agradecer la mención 
realizada en el post con el título Galaxia 
Xataka Foto (del 26 de septiembre al 2 de 
octubre)  el pasado 2 de octubre.

Xataka Foto menciona 
a Fotospai.com

La red inteligente de Iberdrola ha llegado a Vi-
naròs. La compañía ha instalado ya aproximada-
mente medio millar de los nuevos contadores 
inteligentes de los 23.000 puntos de suministro 
existentes en la localidad.
La compañía, además, ya ha adecuado dos de los 
más de doscientos centros de transformación 
que permitirán que los ciudadanos de Vinaròs 
disfruten de las ventajas de este sistema de 
telegestión y automatización de la red eléctrica.
Las redes inteligentes que está instalando Iber-
drola en la localidad van a permitir la prestación 
de diversos servicios a distancia, como la lectura 
en tiempo real del consumo de energía eléctrica, 
la tramitación de las altas o bajas de los contra-
tos o la modificación de la potencia contratada.
También se va a fomentar la futura participación 
de los clientes en el mercado eléctrico -siempre 
y cuando se apruebe la regulación oportuna-, 
dado que éstos contarán con la información 

necesaria para beneficiarse de las denominadas 
tarifas flexibles, que les permitirán modular 
su propio consumo y contribuir a incrementar 
la eficiencia energética, ahorrando energía y 
disminuyendo su factura y las emisiones de CO2 
a la atmósfera.
Además, las redes inteligentes van a servir para 
facilitar el progresivo desarrollo de innovadoras 
iniciativas, como la implantación de la movilidad 
eléctrica en nuestra sociedad, una de las 
apuestas más claras de Iberdrola en el ámbito 
del desarrollo sostenible.
La Compañía podrá supervisar en tiempo real, 
asimismo, lo que ocurre en la red eléctrica y 
detectar cualquier tipo de anomalía: si la tensión 
es correcta, si la potencia está equilibrada o si hay 
pérdidas. Esta información permitirá que la energía 
circule de manera más eficiente, mejorando la 
calidad del suministro, al disminuir las incidencias, 
y disminuyendo la duración de las mismas.

La red inteligente de Iberdrola llega a Vinaròs 
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ACTUALITAT

Se siguen abriendo comercios aún sin 
pensar en todos/as y lo más grave sin 

cumplir la Ordenanza Municipal de 
Accesibilidad que tenemos en Vinaròs, 

sin comentarios.

HOY POR MÍ... 
MAÑANA PUEDE QUE POR TI 

 
SON MUCHOS AÑOS LUCHANDO CONTRA 

LAS BARRERAS ARQUITECTÓNICAS Y SE VEN 
FRUTOS SOLIDARIOS CONSEGUIDOS

 
¡SUSPENDIDO EN SOLIDARIDAD!

FOTODENUNCIA

El proper dia 10 d'octubre se celebra el Dia mundial 
de la salut mental. Enguany el CRIS com a Centre 
de Rehabilitació i Integració Social per a malalts 
mentals crònics se sumarà amb la projecció del 
documental "Retrats" i el muntatge de l'exposició 
fotogràfica "La salut mental és cosa de tots".
L'exposició fotogràfica és una selecció de fotos 
referents a la salut mental. Es pretén mostrar com es 
viu la salut mental des de les diferents perspectives 
de la gent implicada. Les fotos pretenen donar a 
conèixer realitats més enllà dels prejudicis que pot 
tindre la societat vers la malaltia mental.
El documental "Retrats", amb una durada 
aproximada d'una hora, és un treball de Pau 
Itarte i Quim Fuster. El documental narra la 

història d'un taller de pintura i com evoluciona 
la vida dels assistents. La clau de l'elecció de 
"Retrats" ha sigut donar més protagonisme a les 
persones que a la malaltia.  
Des del CRIS us convidem a assistir el dia 
10 d'octubre a les 18:00 al Saló d'actes de 
la Biblioteca perquè ens acompanyeu en la 
celebració del Dia mundial de la salut mental. 
Us hi esperem. Moltes gràcies.

El CRIS celebra el 
Dia mundial de 
la salut mental
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ACTUALITAT

La plaza de toros de Vinaròs acogerá 
el sábado 22 de octubre a las 18:30 
horas un espectáculo taurino que 
contará como máximo atractivo 
con la presencia en el coso del toro 
“Ratón” en un  “Especial Gregorio de 
Jesús”,  organizado por BV y en el que 
colaboran la Peña Taurina Pan y Toros 
y el Ayuntamiento de la localidad. La 
presentación del astado en el cartel 
anunciador se anuncia como “el temido 
y legendario Toro Ratón” y se presenta a 
la comarca del Baix Maestrat.
La actuación del toro Ratón tendrá 
lugar al final del espectáculo, en el 
que también habrá una selección de 
seis vacas, un toro con punta y un toro 
embolado. El precio de las entradas, 
que en Vinaròs ya estan a la venta 
en la Peña Taurina Pan y Toros, para 
mayores de 10 años es de 10 euros y 
de 5 euros para edades comprendidas 
entre los 5 y los 10 años. 

El presidente de la Peña Taurina Pan 
y Toros, Máximo Adell, apuntó que 
ya disponen del permiso de la plaza. 
Adell mostró su confianza en que ese 
día la plaza se llene de público. 
Ratón es un ejemplar que encar-
na agilidad e inteligencia, virtudes 
apreciadas en un toro de estas ca-
racterísticas. Su trágico historial -tres 
personas han sido victimas de sus 
cogidas- ha despertado una enorme 
expectación entre los aficionados de 
los festejos taurinos.
El astado comenzó a adquirir fama 
en 2004, año en el que mató a un 
hombre en la localidad valenciana de 
Canals. En 2005 hirió a dos hombres 
en la misma tarde en Museros y 
en el 2006 se cobró a su segunda 
víctima en el Puerto de Sagunt.  La 
tercera muerte a causa de una de sus 
cogidas tuvo lugar el pasado 13 de 
agosto en Xàtiva. 

El toro ‘Ratón’, en Vinaròs el 22 de octubre

X.Flores

Aquest dissabte va concloure el 
curs que es va impartir en el nostre 
poble sobre formació veïnal, 4 jor-
nades organitzades per la CAVE-
COVA (Confederació d'Associaci-
ons de Veïns de la C.V.) i patrocinat 
per la Conselleria de Presidència 
(Direcció General de Participació 
Ciutadana),  amb la col·laboració 
de l'Associació de Veïns Migjorn i 
assistint al mateix membres d'al-
tres associacions pertanyents a 
la dita Confederació, membres 
de l'Associació Te Roqué de Trai-
guera i d'AVENORD de Vinaròs. 
Han estat unes jornades molt 
profitoses en les que hem gaudit 
dels continguts de tres mòduls 

formatius; el primer fou "com fer-
se entendre a través de la comu-
nicació", el segon fou un mòdul ju-
rídic teòric-pràctic i un tercer que 
s'impartirà aquest dissabte sobre 
la implicació veïnal en els plans 
d'urbanisme. Una psicòloga, un 
advocat i, per acabar, un arquitec-
te ens donaren unes pinzellades 
dels seus coneixements per tal 
d’aconseguir una formació més 
àmplia per desenvolupar la nostra 
activitat veïnal. Volem agrair des 
d'aquestes línies la col·laboració 
de l'Ajuntament de Vinaròs i de la 
Caixa Vinaròs per facilitar-nos els 
locals per poder portar a terme les 
dites jornades.

Curset de formació veïnal
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Dentro de los actos de la “Carta Po-
bla 2011”, nuevamente las “Joventuts 
Musicals de Vinaròs”, organizaban 
este interesante concierto a car-
go del dúo valenciano, compuesto 
por Andrea Amat Martínez (flauta), 
acompañada al piano por Miquel 
Carbonell Tarín.
Hay que decir de estos dos jóvenes 
intérpretes, que nuevamente entre-
sacamos de su “curriculum” datos 
que nos demuestran la calidad de 
ambos intérpretes.
En el de Andrea leemos: “Seleccionada 
por la JONDE y para la Orquesta Mun-
dial y en 2010, forma parte de la Or-
questa de la Universidad de València.
En el de Miquel  nos dice entre otras 
cosas, que obtuvo el “Primer premio 
del Concurso de piano “Ciutat de Llí-
ria 2010”.
Con estos datos que nos facilitan las 
JJ.MM. basta darnos cuenta de la cali-
dad de estos y otros músicos que nos 
traen en sus conciertos.

A mi me sigue extrañando que nues-
tro Auditorio no se llene para escu-
char a estos jóvenes intérpretes, con 
una prometedora trayectoria. La ca-
lidad de los mismos es, hoy por hoy, 
indiscutible. Animo a nuestras JJ.MM. 
que se desanimen en el intento, ya 
que sí que hay gente que asiste y dis-
frutamos de estas jornadas musicales 
con mayúsculas.
Y vamos a ceñirnos ya a lo que de-
paró este interesante concierto. El 
programa con cuatro piezas se basó 
en combinar la flauta travesera sola 
como solista en manos de Andrea, 
y en estar ella acompañada por el 
piano en las piezas alternativas y que 
fueron las siguientes:
J.S. Bach: “Partita en La menor, para 
flauta sola. Abría el concierto An-
drea como solista interpretando esta 
pieza con sus cuatro movimientos y, 
toda ella de “memoria”, dejándonos 
ya clara la calidad de esta joven flau-
tista de tan solo 22 años.

Frank Martin: “Ballade para flauta y 
piano”. Nuevamente Andrea inter-
pretaba de memoria esta pieza, esta 
vez acompañada al piano por Miquel 
Carbonell.
Eugene Josseph Bozza: “Imagen para 
flauta sola”. Nuevamente Andrea nos 
volvía a deleitar con su interpreta-
ción ella sola. Esta vez se enfrentó 
con partituras a la, para mi, pieza más 
difícil, interpretativamente hablando, 
de todo el concierto. Para mí su inter-
pretación rayó la perfección, y fue la 
pieza mejor de todo el concierto.
Y cerraban el concierto, con la inter-

pretación ambos componentes, de la 
pieza de Sergei Prokofiev “Sonata en 
Re mayor, para flauta y piano”, siendo 
largamente aplaudidos al finalizar el 
concierto.
Hizo acto de presencia el primer te-
niente alcalde y concejal de Cultura 
de nuestro Ayuntamiento, D. Lluís 
Gandia, y también pudimos ver a al-
gunos concejales/las de nuestro con-
sistorio.
Nuestras felicitaciones a ambos intér-
pretes, y a nuestras JJ.MM. de Vinaròs, 
por traernos este nuevo concierto, 
que repito, para mí fue todo un éxito.

Després de l’acte de la distinció Grinyó Ballester a Andrés 
Albiol Munera, la corporació municipal i el distingit van 
dirigir-se al tedèum a l’església Arxiprestal, presidit pel 
bisbe de la diòcesi de Tortosa, Xavier Salinas.
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Concierto Andrea Amat (flauta) 
y Miquel Carbonell (piano)
Salvador Quinzá Macip

Tedèum
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El gremi de pastissers va elaborar un monumental 
pastís d’aniversari per commemorar el 770 aniversari de 
l’atorgament de la carta de població. El primer tall va anar 
a càrrec de les reines de les festes. La cort d’honor i el 
XI Grinyó Ballester, Andrés Albiol, van estar presents en 
aquest acte. Els ciutadans van poder degustar el pastís a 
la plaça de l’Ajuntament, on es va procedir al repartiment.

Pastís del 770 aniversari
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Divendres 30 de setembre es va inaugurar a l'Auditori 
municipal una exposició fotogràfica de la Colla de Nanos 
i Gegants, que recull la història en imatges de les sortides 
amb les tradicionals figures. Els assistents a aquesta 
exposició van tenir l'al·licient que podien votar, d'entre 
tres, la foto que més els agradés per a il·lustrar el cartell de 
la pròxima trobada de la Colla. 

Exposició fotogràfica de la 
Colla de Nanos i Gegants

Divendres 30 de setembre va tindre lloc la presentació del llibre “El diario 
mágico, un paso más contra el machismo y la violencia de género”, de 
Pilar Bellés a la Sala d'actes de la Biblioteca municipal.

Una d'aquestes tres imatges ilustrarà el cartell de la pròxima trobada de nanos i gegants. Els assistents a l'exposició de l'auditori municipal poden votar quina és la que més els agrada

11
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Presentació del llibre 
“El diario mágico”
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El pasado viernes tuvo lugar una de las 
novedades de la celebración de la carta de 
población: una fideuada popular en pleno paseo 
marítimo. Una cita gastronómica organizada por 
el Ayuntamiento de Vinaròs que contaba con la 
colaboración de la Cofradía de pescadores de la 

localidad, el Patronato de Turismo y la Asociación 
de Hosteleria que resultó ser multitudinaria. Y 
es que en total se repartieron alrededor de un 
millar de raciones de fideuà en la zona de la 
pérgola del renovado paseo, junto al antiguo 
colegio San Sebastián. Esta no será la única cita 

gastronómica que recoge la celebración de la 
carta de población, ya que cabe destacar que el 
domingo 16 de octubre al mediodía tendrá lugar 
la “Festa de l’arròs”, que servirá para presentar las 
XVII Jornadas gastronómicas “Noviembre, mes 
de los arroces”.

La desena edició del cicle de curtmetratges 
Agustí Comes de Vinaròs va culminar amb el 
lliurament del premi del “Vinaròs en curt”, que 
enguany arribava a la seva quarta edició. Aquest 
premi està dotat amb 600 euros i es concedeix 
cada any a algun curtmetratge que tingui 
alguna vinculació amb Vinaròs. El curtmetratge 
guanyador d'aquesta quarta edició ha estat “Abril”, 
de la vinarossneca Lara Macip Carrascosa. L'obra, 
de 16 minuts de durada, és el projecte de fi de 
curs de la Universitat Internacional de Catalunya 

d'aquesta vinarossencai altres tres companyes 
de classe, i és un drama ambientat en l'Espanya 
de 1958 que reflecteix la solitud d'una mare 
angoixada per la mort, primer del seu espòs i 
després del seu fill en tràgiques circumstàncies. 
El curtmetratge ha comptat amb la col·laboració 
en la part tècnica del fotògraf vinarossencToni 
Orts. Cal destacar que Lara Macip no va poder 
estar present per a recollir el premi donat que era 
a Nova York, però van ser els seus pares, Santiago 
Macip i María Carrascosa els que van recollir el 

premi en el seu nom. Es dóna la circumstància 
de que ambdós,   a més, havien intervingut com 
actors en el curtmetratge, i van explicar vàries 
anècdotes sobre la seua inexperiència al respecte. 
Prèviament a l'acte, realitzat en l'auditori Carles 
Santos de la Casa Membrillera i amb ple de públic, 
es va exhibir un altre curtmetratge creat per dos 
músics vinarossencs, Kiko Palacios i Juan Bautista 
Doménech, que duia per nom“Tot sols penjats” i que 
va ser introduït pel director de la banda “L'Aliança” 
José Ramón Renovell, en absència dels autors. 
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Vinaròs lliura el premi “Vinaròs en curt” al curtmetratge 'Abril' de  Lara Macip 
X.Flores/E.Fonollosa 

Fideuà popular
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En tarde soleada y organizado por la Diputación, 
la Escuela Taurina de Castellón y nuestro 
Ayuntamiento, se celebró en la Plaza de toros 
el XIII Bolsín Taurino de Castellón con entrada 
gratuita por invitación del Ayuntamiento. Este tipo 
de festejos taurinos están creados para ejercitar 
las clases prácticas de los alumnos de las escuelas 
taurinas y en pos de descubrir nuevos valores del 
toreo bajo la atenta dirección de los profesores, y 
así se pueda proclamar al ganador del Bolsín, el 
novel que aporte la mejor faena, de mayor carga 
artística y brille con fuerza ante el aficionado.
El sentimiento del toreo, la nostalgia está por 
defender al cierre de la plaza Monumental de 
Barcelona, que ha sido una estocada a la libertad. 
Y aquí la noticia fue ver la animación en acudir 
al coso, la masiva afluencia de público hizo que 
sólo se observara la blancura de la cal en algunos 
tendidos de sol.

Se lidiaron 5 utreros y 1 era del ganadero Manuel 
Beltrán de Cabanes, tuvieron pies de salida, destacó 
el 3° noble, encastado y bravo que fue indultado. 
También sirvió el 5° para lucir, y los demás aportaron 
un genio que complicó mucho su lidia.
Borja Alvarez de Alicante intentó hacer bien el 
toreo buscando el temple cuando no le desbordó, 
le fue difícil crear emoción.
Jesús Valdevira de Albacete pasó de puntillas, no 
tuvo claridad de ideas, embarullado, buscó el claro 
pitón izquierdo, el burel punteó a cada salida del 
muletazo sufriendo desarmes y enganchones. No 
estimularon las musas de la inspiración.
Juan Varea de Castelló fue el ganador del Bolsín. 
El torero novel aportó un interesante trasteo. 
Asentado, su actuación fue acorde con la calidad 
del animal que le correspondió. La faena tuvo 
vuelo y ritmo por su planteamiento y desarrollo. 
Trazó derechazos y naturales templados, hondos, 

de mano baja coreados entre oles. Le sacó los 
pases que tenía y el burel repetidor e incansable 
fue aprovechado y concedido su indulto por parte 
del ganadero. Se otorgaron los máximos trofeos al 
torero.
Jorge Expósito de València dejó la estética. Escuchó 
palmas con la muleta cuando encontró la distancia, 
surgió el temple al bajar la mano, y fue a menos el 
tono al apagarse las embestidas.
Vicente Soler de Borriana, ante un astado áspero 
y deslucido, levantó oles capote en mano con 
afarolados de rodillas. La faena estuvo basada en la 
firmeza y el valor, no dudó nunca, colocado en las 
cercanías, en ambas manos ligó series con mando y 
armonía. Se llevó dos orejas al acertar con los aceros. 
Crece en el oficio. Iván Jiménez de Castelló, muy 
joven, lidió un torete logrando hilvanar muletazos 
con personalidad. Tuvo problemas de difícil 
solución, y como su labor fue apreciada cortó oreja.
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Varea gana el Bolsín
Entretenido festival taurino 
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Juan Chaler
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Dia complet en família el que es va viure diumenge 
passat a Vinaròs en la que ja era la cinquena 
“Jornada de nanos al carrer” que la Colla de Nanos 
i Gegants, amb la col·laboració de l'Ajuntament 
organitza en els actes de celebració de la Carta 
de Població. Aquesta jornada es va iniciar a la 
pèrgola del passeig marítim a les 11 del matí i fins 
a les 13:30 hores amb diferents tallers de caretes, 
de confecció d'un nano i de provar-se els de debò 
i aprendre a du els gegants. Van ser molts els 
xiquets i majors que van acudir-hi, els primers per 
a començar a confeccionar el cap de nano que a la 
tarda en la desfilada havien de lluir, i els segons per 
a aprendre o provar les sensacions que es tenen al 
du un gegant o un cap de nano autèntic. Els tallers 
van continuar a la tarda, de 17 a 19 hores amb jocs 
tradicionals i per aprendre els passos bàsics del 
ball dels nanos de Vinaròs. Seguidament va tenir 
lloc una participativa globotà i després, a les 19:30 
hores es va iniciar la cercavila pels carrers de la 
ciutat, on els nens i nenes van desfilar orgullosos 
amb els nanos que havien fet en els tallers. Va 
ser una autèntica jornada de gaudi per a tots els 
públics en la qual es van fomentar els costums i 

tradicions populars. Una jornada que va culminar 
amb l'actuació de Xarxa Teatre, amb l'obra “El 
dolçainer de Tales”. Cal destacar que l'activitat de 
la Colla de Nanos i Gegants de Vinaròs, mitjançant 
l'organització d'aquest tipus d'actes, està servint 
a l'associació per augmentar el seu nombre de 
socis -que arriba actualment al centenar-, ja que 
durant la jornada són molts els que s'interessen 
per com formar part de la Colla. El seu president, 
Jordi Beltrán, va mostrar la seva satisfacció per això 
i va indicar que la Colla està oberta a tot aquell que 
tingui interès i vulgui participar-hi. 

L'Auditori municipal es va omplir diumenge al migdia per veure el concert de la banda filharmònica de la Societat Musical La Alianza.

Jornada de nanos al carrer

Concert
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Moltes gràcies
Des de la Colla de Nanos i Gegants de 
Vinaròs donem les gràcies a tots els 
xiquets i xiquetes, pares i mares, iaos i 
iaes, a tots i totes per la massiva afluència 
durant tot el dia a la jornada de "Nanos al 
carrer", esperem que ho hagen gaudit el 
millor possible. Us esperem l'any vinent 
en més tallers i activitats, de nou moltes 
gràcies, estem molt contents!
  Així mateix volem donar les gràcies al 
Club de Birles de Vinaròs per portar-nos 
el segon any seguit els jocs tradicionals, 
igualment a la Brigada municipal, a la 
Policia Local i a l'Ajuntament de Vinaròs, 
gràcies també a tots!
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Diumenge a les 20 hores, la companyia Xarxa 
Teatre va posar un brillant punt i final a la jornada 
de nanos al carrer amb la representació de l'obra 
“El dolçainer de Tales”, a la plaça de l'Ajuntament.

Dilluns i dimarts al matí, a l'Auditori municipal va realitzar-se teatre per a 
escolars amb la representació de “La carta pobla explicada als infants”, a 
càrrec de Felip Kervarec.

Els xiquets aprenen 
la història de la ciutat

Teatre al carrer

Anuncios breves
El "Setmanari Vinaròs" pone a disposición de los 
ciudadanos un servicio gratuito de anuncios por 
palabras.  Dichos anuncios deberán contener un 

máximo de 125 caracteres incluyendo los espacios. 
Se enviarán a la dirección: 

 diarietdevinaros@hotmail.es 
y se publicarán durante 2 números consecutivos.  

No se publicarán los anuncios que puedan suponer 
una publicidad encubierta de empresas privadas ni 

anuncios de actividades u objetos ilícitos. 

Es ven violoncel 1/2 en molt bon estat, 
amb arquet i funda. Tel. 650 87 66 83

Se comparte oficina, con sala de juntas y 
videoconferencia preferible abogad@ bien 
situada y económica. Tel 600 400 447

Vendo Cuna Alondra, muy nueva, color 
naranja+accesorios+regalo Carrusel, 
valorado en 700 euros. 
Precio: 200 euros, Tel. 645 087 095

Se alquila casita de 45m entre Vinaròs 
y Colonia Europa con jardín i parking. 
Un dormitorio doble, uno simple, aseo, 
cocina-comedor y trastero-lavadero. 
400€. Tel. 659 840 884
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Boda

Toros

Exposició

Chirimoya

Cena

Mª Dolores i Àlex són components 
de Les Camaraes i es van casar a 
l’ermita el dissabte 1 d’octubre. Els 
desitgem una feliç lluna de mel

¡Vaya chirimoya! Francisco Casanova 
ha cultivado una chirimoya de 1,2 
kilos en la partida Mas de Mestre

Rosa Carmen y Ana Belén 
en la plaza de toros

Antiguos alumnos del colegio La Asunción (1980-1981) nos reunimos de nuevo después de 30 años. 
Pasamos una noche inolvidable llena de emotivos recuerdos. ¡Fantástico reencuentro, repetimos seguro! 
Gracias a todos los que vinisteis. Hasta la próxima.

El passat dissabte 1 d’octubre, Amparo Alonso va inaugurar 
la seua exposició d’aquarel·les “Mirada al futur” al Casino de 
Vinaròs, amb la presència de l’alcalde Juan B. Juan.
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El pasado sábado 30 septiembre la 
organización Rescatados presentó en 
la Biblioteca municipal de Vinaròs a 
Don Juan Varela, orientador familiar y 
director del Instituto familia a familia, 
que con su experiencia y buen ha-
cer nos habló sobre la drogadicción, 
tema que afecta a mucha gente, y 
cada día a más jóvenes en toda Espa-
ña, y lo más preocupante es que cada 
día, la edad a la que empiezan a con-
sumir es más temprana. También y lo 
más importante, se trató sobre como 
prevenir que nuestros jóvenes no cai-
gan en ello, desde el núcleo familiar y 
con la ayuda de los padres. Se dieron 
unas pautas a seguir para que desde 
la infancia hasta la juventud nuestros 
hijos reciban cosas como amor, com-
prensión, cariño, atención etc., y tam-
bién orden, respeto, disciplina, etc.
Don Gustavo Hernández y Don Fer-
nando Curiel, presidente y secretario 
de la asociación, abrieron el acto e hi-

cieron las presentaciones dando paso 
a la conferencia y al orador y dando 
la bienvenida a los oyentes y a las 
autoridades locales que asistieron al 
acto, como tres concejales del Ayun-
tamiento, entre los cuales se encon-
traba la concejal de Bienestar Social 
Doña Marcela Barbe, que nos agrade-
ció a micrófono abierto la invitación 
al evento. Y en representación de las 
fuerzas del orden público asistió el 
capitán de la Guardia Civil de Vinaròs.
La asociación Rescatados se fundó 
en el año 2005 y se dedica desde en-
tonces a dar apoyo y ayudar a perso-
nas con problemas de drogadicción, 
no solo apartándolos de la droga y 
rehabilitándolos sino también rein-
sertándolos en la sociedad y ayudán-
dolos a volver a llevar una vida orde-
nada y normal.
Mi enhorabuena más sincera a esta 
asociación que con trabajo y esfuerzo 
sacan adelante este proyecto.

Presentación 
de la 
asociación 
“Rescatados”
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CULTURA

Llarg viatge de la Colla de Nanos i 
Gegants de Vinaròs. Ens en vam anar a 
un llogaret de la comarca històrica del 
Perputxent, dins la comarca del Comtat 
en Alacant. Trobar el poble no va ser fàcil 
ja que no es troba massa ben indicat, 
només sabíem que havíem d’anar a 
un poble entre el pic del Benicadell i el 
riu Serpis. Després d’anar voltant pel 
Comtat, passant per Alcoi, Muro, etc. 
vàrem trobar un dona enmig del camp 
que ens ho va indicar, i a la fi desprès de 
tres hores de viatge, Beniarrés.
Poble de 1200 habitants, i on només 
arribar ja es percebia de la pasta que 
està feta aquesta gent, valencians de 
soca-rel, amics de Beniarrés que ens 
van acollir com a casa.
Durant el matí desprès de plantar el 
gegants junt amb els del poble, vam 
gaudir també d’una mena de nanos 
al carrer, cosa que ens va servir per 

agafar idees per als nostres tallers a 
Vinaròs. Vam descobrir el Cerol i un 
Colpet, el cafè licor, el “plisplai” si és 
amb coca-cola i la “mentireta” si és 
amb “agua limón” (granissat de llima), 
escoltàrem que quan el menuts fan 
de les seues reben un “Bac de cul”, una 
surra que diríem natros, i així infinitat 
de petits detalls per compartir, entre 
el parlar de Beniarrés i el parlar de 
Vinaròs, enriquidora per a tots.
Per tal d’aportar costums vinarossen-
ques a tal esdeveniment, per al postre, 
el nostre geganter Héctor Lecha no-
més havia demanat un càmping gas 
a la gent de Beniarrés, ell va portar un 
cistell amb el rom, la llima, el cafè, l’olla, 
etc., i va fer “Cremaeta”, ells desconeixi-
en per complet la seva existència, i els 
va “enxissar” tant, que el proper 9 d’oc-
tubre l’associació cultural L’esportí, que 
porta els gegants de Beniarrés, farà la 

primera cremaeta, gràcies al gran en-
cert de Letxa que les pensa totes.
 Per la tarda tocava el que havíem anat a 
fer, ballar els nanos i gegants pels carrers 
del poble, quins carrers! Ens sembla que 
ha estat la vegada que hem anat pels 

carrers més costeruts possibles, però bé, 
els nostres nanos i gegants són valents 
i amb tot poden. Per finalitzar foto de 
família, desmuntar i a desfer el camí fet.
Com a resum podem dir que va ser 
una gran experiència.

Tal como les indicamos en el semanario de la 
pasada semana, al finalizar el pasado 25/09/2011 
esta jornada enunciada, organizada por la Cofradía 
vinarocense de la “Hermandad de Nazarenos de 
nuestro padre Jesús Cautivo y nuestra señora de 
la Merced”, como resumen de la misma dirigimos 
las siguientes preguntas a su actual Hermano 
Mayor D. Juan Granado Rico: 

- ¿Cuál ha sido el motivo de esta X Jornada de convivencia?
Pues no ha sido ni más ni menos, que aunar 
esfuerzos entre todas las cofradías, para conseguir 
unos objetivos que individualmente no se 
pueden conseguir. Nuestro objetivo es hacer una 
“Federación”, la cual si bien está en mente, todavía 
no está constituida, por lo tanto, es nuestro 
objetivo el realizarla.

- ¿Cuáles han sido los actos que han organizado en esta 
X Jornada?
A las 10 de la mañana y en la parroquia de Santa 
Magdalena, lugar donde tenemos depositadas 
nuestras dos imágenes, realizamos la recepción de 
las 8 cofradías que asistieron. Nos acompañaron 
mosén Cristóbal Zurita, como consiliario de 
nuestra Cofradía, así como el Sr. alcalde de nuestra 
ciudad D. Juan Bautista Juan, y el Sr. concejal de 
Cultura D. Lluís Gandía. Seguidamente se celebró 
la santa misa, con plática especial y de acorde con 
la celebración de esta jornada a cargo de mosén 

Cristóbal. Finalizada la misa, nos reunimos para 
realizar un vino de honor, para más tarde subir a 
nuestra ermita, inaugurar la exposición de fotos 
y prensa de nuestra cofradía en un marco tan 
bonito como son las “caballerizas”, y seguidamente 
entramos en el tema del día, con la charla-coloquio 
bajo el título de: “El papel que desempeñan las 
Cofradías en la sociedad actual”.
Seguidamente nos reunimos en un restaurante 
de nuestra ciudad para realizar una “comida de 
hermandad”, donde el Sr. alcalde dio por finalizada 
la jornada.

- Y cual es su opinión sobre el tema de la jornada.
Creo que las cofradías podemos efectuar unas 
acciones, mejores que las que estamos efectuando. 
No nos deberíamos limitar a salir tan solo en las 
procesiones de Jueves y Viernes Santos, sino, como 
por ejemplo nuestra Cofradía, tener actividades 
todo el año. Creo en aquello de que “la unión hace 
la fuerza”, por lo tanto, deberíamos estar todas  
unidas, tanto en ámbito local como en el de la 
Comunidad Valenciana. De esta forma seríamos un 
claro ejemplo cara a nuestros jóvenes, y más aún, 
formando ya a los niños, para que por medio de 
nuestro ejemplo, tuvieran ganas de pertenecer 
a las mismas. Hay que formarlos también en lo 
que es nuestra iglesia y sus valores. Este es mi 
pensamiento.

- ¿Cómo resumiría la jornada de hoy?
Yo creo que ha sido un día muy bueno, participativo 
e interesante. En cuanto a la “charla-coloquio” sobre 
el tema que hemos presentado, ha estado muy 
acertado y ha sido un coloquio muy participativo, 
en que han tomado parte las 8 cofradías allá 
personadas de toda nuestra Comunidad 
Valenciana. El mantenedor del encuentro, es decir, 
el que me está entrevistando, para mi, ha sabido 
llevar muy bien el tema. En resumen, todo me ha 
parecido muy bien, y la prueba es que me han 
felicitado todos. Agradezco la colaboración de 
todos los que han hecho posible esta jornada, y 
como no, a nuestro Ayuntamiento, concretamente 
a nuestro alcalde y concejal de Cultura.

Andrus, te lo mereces
Me  alegré mucho Andrus, cuando me enteré 
que el premio “Grinyó Ballester” de este 
año te lo concedían a ti. Por lo tanto, mis 
más sinceras felicitaciones, ya que creo que 
nuestro ayuntamiento ha acertado en pleno 
al concederte este premio tan “vinarossenc”. 
Felicidades también a toda tu familia a la cual 
conozco, después de colaborar tantos años 
juntos, con nuestro querido “Diariet”.
                                                           

Salvador Quinzá Macip

“X Jornadas de convivencia de Cristos de Medinaceli, 
Cautivos y Rescatados de la Comunidad Valenciana”

Nanos i Gegants a la Vall del Perputxent

informa:

EL DIARIET
 SETMANARI D’INFORMACIÓ LOCAL

Nota de la redacció
Al ser el dimecres dia 12 festiu, el Diariet 
tanca abans la seua edició, per la qual 
cosa aquelles col·laboracions o articles 
que es rebin després de dilluns a les 13 
hores podrien no ser publicades.
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Raül Calvo Royo, de Vinaròs, és un nom que 
comença ja a pesar entre els molts joves músics que 
desenvolupen la seua formació i perfeccionament 
a Suïssa, i és que forma part de la prestigiosa Òpera 
de Zuric, després d'haver passat per una de les 
millors joves orquestres en l'àmbit europeu, la Jove 
Orquestra Gustav Mahler (Joung Orchester).
Per les files de la Gustav Mahler han passat infinitat 

de músics que avui dia es troben treballant a les 
orquestres professionals de mig món, i allà va 
estar-hi enrolat el jove músic vinarossenc fa dues 
temporades, tal com vam informar puntualment.
Després del seu transcendental pas per la Mahler, 
va guanyar una plaça a l'Òpera de Zuric, entrant 
com academista, és a dir, professor i aprenent al 
mateix temps. El juny de l'any passat es va presentar 
a les proves corresponents i va guanyar una plaça 
de trompeta, que té una durada de dos anys. "És 
una plaça de becari -deia per correu electrònic des 
de Suïssa-, ja que tinc beca per poder mantenir-
me, com si fos una feina, estic tocant amb els altres 
companys en un horari concret, a més, a la vegada 
continuo perfeccionant-me perquè també he 
rebut classes".
El seu pas per la Mahler va ser determinant per 
entrar a l'òpera suïssa. Tenir al currículum que has 
passat per la prestigiosa orquestra ajuda a obrir-se 
camí, encara que no és un passaport directe a altres 
metes musicals. "Per entrar a qualsevol lloc s'ha de 
guanyar l'audició, encara que estar a la Mahler sí que 
em va donar una motivació extra, perquè en tocar 
amb aquesta orquestra em vaig adonar que podia 
aconseguir altres objectius més". El vinarossenc 
va aconseguir superar uns altres 24 aspirants a 
aconseguir la plaça. La Mahler dóna el prestigi però 
l'Òpera de Zuric és ja un treball del que pots viure.
Una gran gira inicial va ser la seua prova de foc amb 
la referida orquestra en la primavera del 2010, i és 
que el va portar per diverses grans capitals, no sense 
problemes durant els viatges per diverses causes 
alienes. Allò va ser una manera d'entrar "per la porta 
gran" i, com relatava Raül, va requerir d'un extraordinari 
esforç físic, no només pels rigorosos assajos sinó pels 

constants trasllats d'un lloc a un altre.
Ara Raül, format com tants altres músics del Baix 
Maestrat a la societat musical La Alianza, dedica tots 
els seus esforços a consolidar-se plenament a Suïssa. 
"No és que jo tingués especial predilecció per anar-
me'n i assentar-me a Suïssa, era un dels diversos llocs 
als quals aspirava i va ser aquí on vaig aconseguir la 
plaça d'academista que desitjava". Aquest 2011 ja és 
el segon any en terres helvètiques.
Raül Calvo va néixer a Vinaròs. Fins al moment 
de fitxar per l'anomenada orquestra era músic 
de la banda La Alianza de Vinaròs i professor 
de trompeta de l'Escola de música. Als 9 anys va 
començar el seu aprenentatge musical a l'Escola de 
música de Vinaròs, i allí l'any següent, començaria 
les seues classes de trompeta amb el professor 
Daniel Arlandis Gascón, fins que als 18 anys va 
aconseguir una plaça per estudiar el Grau Superior 
de Música a Barcelona, a l'Escola Superior de 
Música de Catalunya (ESMUC), amb la professora 
Mireia Farrés i el professor Matthew Simon, en la 
modalitat de trompeta jazz.
Cal destacar en la seua carrera musical la segona 
plaça aconseguida en el Concurs Nacional 
"Yamaha Xeno" en la modalitat de grau mitjà 
el 2004. És membre titular de la Jove Orquestra 
Nacional de Catalunya (JONC), ha col·laborat amb 
la Jove Orquestra Simfònica de Castelló (JOSC) i 
pertany també a l'actual plantilla de músics de la 
Jove Orquestra Nacional d'Espanya (JONDE), de la 
Schleswig-Holstein Musik Festival (SHMF). També 
ha col·laborat amb orquestres professionals com 
la Orquestra Simfònica de Barcelona i Nacional de 
Catalunya (OBC), Orquestra Simfònica del Vallès 
(OSV) i la Reial Filharmònica de Galícia (RFG).

CULTURA

El passat cap de setmana, 1 i 2 d’octubre, 
Ulldecona va acollir l’edició d’enguany de 
la Fira del món geganter, organitzada per 
l’Agrupació de Colles de Geganters de 
Catalunya. La presència vinarossenca en 
aquesta celebració va ser notòria ja que 
hi van participar els gegants Tio Gori, Tia 
Caballera i els Nanos -portats per la Colla 
de Nanos- i el nostre Bou de foc -portat 
pels Dimonis-, cosa que mostra la bona 
salut cultural de la nostra població. Entre 
tant de gegant, gegantó, nan i capgròs, el 
nostre bou es trobava un poc desconcer-
tat, però sortosament també hi havia la 
vaca d’Almoster amb qui va poder fer unes 
quantes tossades amistoses.
Un dels plats forts de dissabte va ser 
l’espectacle “Batxilleries” (xafarderies). 
En ell els nans d’Ulldecona prenien vida 
i tenien veu, protagonitzant un divertit i 
molt ben fet espectacle teatral que, alho-
ra, anava presentant, un a un, els gegants, 
nans, bou i vaca que, en una plaça plena 
de gom a gom, mostraven la peculiaritat 
dels seus balls. Va ser realment captivador 

i sorprenent veure els nans fent d’actors, 
repartits pels balcons de la plaça, cadas-
cun desenvolupant un personatge dife-
rent i parlant amb veu alta i clara. Per a 
l’ocasió es van encomanar arranjaments 
especials de cadascuna de les músiques 
i aquestes s’interpretaren en directe per 
una formació tradicional on, per cert, to-
caven tres membres de la Colla de Dolçai-
na i Tabal de Vinaròs.
Felicitem als “falduts”, a l’Agrupació de Co-
lles Geganteres de Catalunya, a la gent del 
Centre Cultural d’Ulldecona que van donar 
vida als Nans “falduts” i, sobretot, a la Colla de 
Geganters i Grallers d’Ulldecona, que porta-
ven treballant des de fa molt temps per fer 
d’aquest cap de setmana una fita a recordar.

El Bou de Vinaròs a la Fira del món geganter 2011
Ball de Dimonis de Vinaròs

Després d'haver estat a la Jove Orquestra Gustav Mahler

Un vinarossenc, Raül Calvo, escalant esglaons musicals a l'Òpera de Zuric
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La realidad desmiente la 
propaganda socialista

El XIII Bolsín Taurino celebrado el 
pasado sábado en nuestra marinera 
plaza de toros resultó todo un éxito. 
Más de 3.000 personas se dieron cita en 
el coso vinarocense para ver y disfrutar 
del toreo de los jóvenes de la Escuela 
Taurina de Castellón. En el acto estuvo 
presente el presidente de la Diputación, 
Javier Moliner, junto con nuestro 
alcalde, Juan Bautista Juan, además 
de los diputados de Turismo Interior y 
Desarrollo Rural, José Pons y Domingo 
Giner. Una demostración más que la 
afición no decae en nuestra ciudad.

La variante de la N-340 está parada 
La pasada semana el PSOE nos sorprendía 
a todos anunciando a bombo y platillo que 
la variante de la N-340 está en marcha y 
avanzando. La pregunta que se hacen muchos 
vinarocenses es ¿por dónde avanzan estas 
obras? Porque la realidad es que desde hace 
meses no se ha adelantado ni un metro aunque 
se muevan las tierras junto a la N-232. 
Por más que nos quieran engañar, la realidad 
les desmiente su propaganda, el Ministerio se 
ha quedado sin un solo euro para continuar las 
obras y mucho nos tememos que el puente que 
construyeron sobre la carretera de la Ermita 
se quede, como en su día ya pasó con el paso 
subterráneo de Pío XII, en una infraestructura 
inútil. 
 
La foto de la derrota 
Para lo único que sirvió la visita a las obras 
paralizadas de la variante de la N-340 fue para que 
el portavoz socialista se hiciera una foto, la foto de 
la derrota, con el resto de candidatos socialistas a 
las elecciones generales.
La Delegación del Gobierno y el Ministerio de 
Fomento usaron la visita como un acto de pro-
paganda electoral del PSOE, sin importarles lo 
más mínimo las obras que visitaron. El Ayunta-
miento de Vinaròs recibió constancia de dicha 
visita del sábado tan solo 24 horas antes de la 
misma, el viernes pasadas las 13 horas, quizás el 
Sr. Romeu la conocía desde mucho antes. 
El alcalde no pudo asistir pero el Ayuntamiento 

de Vinaròs estuvo representado por 2 tenientes 
de alcalde y otra concejal más que escucharon 
perplejos el mitin socialista de la secretaria general 
de Infraestructuras del Ministerio de Fomento, 
mientras dejaba sin contestar preguntas sobre los 
plazos de ejecución de la obra o la llegada de los 
trenes de Cercanías. 

Potenciar el turismo con austeridad 
El PVI se atreve a recriminar a la concejal de 
Turismo, Elisabet Fernández, que no invitara a su 
antecesora a la presentación de Saborea España 
en Vinaròs. Quizás no recuerda el PVI como 
ninguneó sistemáticamente al Partido Popular 
en la gestión del Plan de Excelencia Turística que 
gestionó y firmó el alcalde Jacinto Moliner por 
un importe de casi 2 millones de euros y donde 
el PVI nunca se acordó de buscar un consenso 
que ahora reclama.
Debería saber el PVI que desde la Concejalía 
de Turismo se está trabajando más y mejor que 
entonces y con mayor austeridad. El Concurso 
nacional de cocina aplicada al langostino ha 
obtenido un año más un éxito considerable pero 
con un coste notablemente menor. No hubo 
cena de gala y el ahorro en ese concepto para las 
arcas municipales rondará los 3.000 euros, o se 
logró rescindir parte de un contrato multimedia 
sin sentido por el que nos ahorraremos todos 
los vinarocenses otros 2.000 euros. El concurso 
mantiene su éxito, pero ahora con un coste 
de 5.000 euros menos. ¿No les parece buena 
gestión?

10.800 euros para una orquesta y 930 
euros en rosas 
La portavoz del PVI explicó muy bien en rueda de 
prensa el destino de 1 rosa de la Feria del libro. 
Sigue sin asumir que en épocas de crisis gastar 
casi 1.000 euros en rosas es un despilfarro. Cierto 
que los concejales recibieron 1 rosa, los estands 
otra y los escritores otra. Hagamos números: 21 
concejales, 30 estands y 25 escritores suman 76 
rosas.... ¿y el resto hasta llegar a las más de 180? 
¿Sabremos algún día su destino?
De la misma forma que la Sra. Miralles criticó el 
gasto de la Fiesta del langostino y anunció que 
costaría más de 15.000 euros. No debe recordar la 
Sra. Miralles que el principal gasto de esa verbena 
lo contrató el equipo de gobierno del PSOE-PVI que 
no tuvo reparos en gastarse más de 10.800 euros 
en una sola orquesta para esa noche. ¿Nos quiere 
culpar a nosotros de un gasto que aprobaron ellos? 

9 d’Octubre, dia de la Comunidad 
Valenciana 
Por primera vez nuestra ciudad celebrará este fin 
de semana la festividad del 9 d’Octubre, el día de la 
Comunidad Valenciana. Desde la Concejalía de Cultura 
se ha programado para esta tarde una ofrenda floral 
al monumento de Jaume I situado en la Avenida del 
mismo nombre. Y mañana domingo al mediodía se 
realizará un acto institucional en el Ayuntamiento 
al tiempo que durante toda la mañana se instalarán 
atracciones hinchables en la plaza parroquial. 
Invitamos a todos los vinarocenses a que participen de 
los actos del día de nuestra Comunidad.
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“La política del PP de “pan y circo” frena la 
salida de la crisis de Vinaròs”

facebook.com/socialistes.vinaros

Segueix-nos a Internet

twitter.com/SVinaros

Dejará de ser la sede de la EPA y de la escuela de 
música para pasar a ser una sala de exposiciones.

Recortes y despilfarro

Domènec Fontanet, recollint la proposta de 
professionals del sector del transport reclamant 
una zona per a estacionar els seus camions fora del 
cas urbà i veient clarament la necessitat d'aquest 
servei, el nostre grup municipal, mitjançant una 
moció al Plenari, demanen que s'habilite una zona 
d'estacionament de camions.

El regidor i portaveu del Grup Municipal Bloc-
Compromís a l'Ajuntament de Vinaròs, Domènec 
Fontanet, ha atès a les demandes del professionals 
del sector del transport en quant a la necessitat 
real d'habilitar un espai on es puguen estacionar 
els camions i vehicles de gran tonatge, per les 
molèsties que ocasiona a veïns de les zones 
urbanes on actualment estacionen i a la circulació.
Cal dir que “l'any 2006, fa cinc anys, es va aprovar 
per unanimitat la construcció en zona industrial al 
costat del riu Cervol i el Camí Rossell el projecte de 
la Ciutat del transport on una part considerable de 
metres quadrats estaven destinats per a aparcament 
de camions i vehicles pesants i que ara per ara no s'ha 
realitzat res de res, abandonat està”.
Segons Fontanet, “els professionals es veuen obligats 
a deixar els camions a llocs a vegades inadequats, 
(places, solars sense construir, zones deshabitades) 
originant-se les corresponents sancions i malestar 

entre el veïnat. Sent conscients d'això ells són els 
primers en reclamar aquesta zona provisional 
d'aparcament de camions mentre no estiga acaba la 
futura Ciutat del transport”.
Per tant, des de Bloc-Compromís de Vinaròs, s'ha 
presentat una moció al Plenari del mes de setembre, i 
aprovada per unanimitat demanant que “l'equip de 
govern busque i senyalitze una zona suficientment gran 
per tal que, de forma provisional, es puguen estacionar 
camions mentre l'aparcament definitiu de la Ciutat del 
transport no estigue acabat i segon, que es faça públic el 
lloc on serà aquest aparcament provisional per tal que 
els professionals puguen fer-ne ús”.

El grup municipal BLOC-Compromís de Vinaròs presenta una 
proposta per habilitar una zona d'aparcaments per a camions

Pleno de septiembre: siguen sin ideas
En la última sesión en pleno del Ayuntamiento de 
Vinaròs pudimos observar que pasados 100 días 
de gobierno Popular, seguimos sin vislumbrar 
señal alguna que nos indique, que JB. Juan y sus 
concejales, hayan empezado a aplicar sus recetas 
para sacar a nuestra ciudad de esta situación tan 
delicada en la que estamos inmersos. La única 
medicina que parece que nos van a aplicar, ya que 
es la única medida que han tomado hasta la fecha, 
va ser la que más les gusta, aplicarnos nuevos 
impuestos y refugiarse en la mentira de la caja 
municipal vacía.

Panem et circenses
O lo que es lo mismo, pan y circo.
La frase fue creada en el siglo I por el poeta romano 
Juvenal. En su origen describía la costumbre de los 
emperadores romanos de regalar trigo y entradas 
para los juegos circenses (carreras de carretas y 
otros) como forma de mantener al pueblo distraído 
de la política.
Pues ahora, cambien al emperador romano por 

nuestro alcalde absoluto, las carreras de carretas 
por la frustrada exhibición de motos en la plaza 
de toros, súmenle un bolsín taurino y la visita del 
toro Ratón, y sustituyan el reparto de trigo por una 
desastroso reparto de fideuà... a que parece que 
nos gobierne Julio Cesar?

Con dinero y sin dinero...
Como aquella vieja canción del mexicano 
Vicente Fernandez, el Partido Popular se sigue 
sintiendo el Rey, es inexplicable que hace 1 mes, 
atemorizaran a los ciudadanos amenazando 
de no pagar a funcionarios ni a proveedores, 
y ahora revistan de mármol las escaleras del 
ayuntamiento, acicalen el despacho a la medida 
de la señora Medina, rehabiliten los antiguos 
juzgados para ponerse nuevos despachos... y 
para rubricar unos perfectos 100 días, advierten 
del desalojo de la EPA y de la Escuela de 
Música del antiguo colegio Sant Sebastià, para 
transformarlo en una sala de exposiciones. 
Pero lo que verdaderamente nos tendría que 
preocupar es que todavía les quedan 1360 días 
para seguir sintiéndose los reyes.
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Compendio resumido del artículo completo que pueden ver en www.pvi-vinaros.org

Vuelven elecciones y PP y PSOE…
…aprovechan su espacio del Diariet para entrar 
de lleno en campaña. Los segundos diciendo que 
una variante que lleva más de dos años de retraso, 
avanza. Puede que sí, pero a velocidad de caracol. 
Y los del PP diciendo “Necesitamos un gobierno 
central que apueste por Vinaròs”. Este titular lo 
suscribiríamos plenamente si hubiese dicho que 
“apueste más por Vinaròs”, o que “no deje de 
apostar por Vinaròs”. Pero ellos ya van a lo suyo, a 
moldear la opinión pública con medias verdades 
haciendo que nos olvidemos de las otras medias 
que no les conviene que recordemos.
Gracias a nuestras gestiones en…
Madrid y al dinero que nos ha llegado del Gobierno 
en estos últimos ocho años tenemos un paseo 

marítimo de envidia, o 20 Km de caminos rurales, 
entre otras cosas. Cierto también que faltan los 
espigones, la pasarela del Cervol, la comisaría 
y acabar la variante. Está claro que no hay que 
bajar el nivel de la reivindicación, pero también es 
cierto estas obras, o se están ejecutando o existen 
expedientes tramitándose que algún día verán 
la luz, sea cual sea el gobierno que resulte de las 
urnas. Por el contrario nos sigue sentando como 
un tiro el comprobar que…
…el articulista del PP, probable…
…diputado autonómico, más parece estar 
trabajando en el Congreso de Madrid que en Les 
Corts de València, allí donde realmente está y 
en donde debería reivindicar también todas las 
inversiones prometidas por la Generalitat que, tras 
diez años, aún siguen en el fondo del cajón como, la 
piscina del plan Camps, la estación de autobuses, la 
ampliación del Vilaplana, el segundo ambulatorio, 
el colegio Jaime I, la EOI, la urbanización de Pío 
XII… y paremos ya porque no tenemos más sitio. 
Aquí sí que vendría al pelo el titular “Necesitamos 

una Generalitat que apueste por Vinaròs”
Puestos a emularnos, el PP…
…nos quiere imitar hasta construyendo rotondas, 
aunque la que ha hecho la ha hecho fatal. Quizás 
quieran descabalgar a Javier Balada de su título 
de “rotondero mayor” lo cual sería lo de menos si 
la rotonda que han hecho a la salida del túnel la 
hubiesen hecho de manera que mejorase el tráfico 
y no lo complicase como lo ha complicado. ¡Qué 
curioso! Ya no hay apreturas económicas, ya debe 
haber aparecido dinero y ahora ya se pueden 
permitir gastarlo en hacer empastes. 
Gran trabajo el del Sr. Tárrega…
…moviendo los contenedores de basura de aquí 
para allá, pero se ha vuelto a desaprovechar la 
ocasión de cambiar los que están junto a los 
pasos de cebra  en el lado por donde vienen los 
coches -tapando la visión al coche y al peatón- 
cambiándolos al otro lado. ¡Con lo poco que 
cuesta!. Una propuesta: Cuando se hayan quitado, 
que allí aparquen coches pero no camiones ni 
furgonetas.

Ens van convidar a fer al·legacions al nou reglament del Diariet quan, en la seva elaboració, mai van comptar amb nosaltres. 
Al·legar és participar de la mordassa, però així i tot, al·leguem...

   En comptes d’arguments, empren mordasses: 
posen mordasses als seus contradictors. Ells no 
són els primers a fer-ho; no seran els últims, per 
desgràcia. Fan callar. Això és més fàcil i més segur 
que no pas discutir i refutar. Saben que no tenen 
raó, i per tant, no volen embrancar-se en raons, 
en raonaments. Només se senten tranquils quan 
han reduït els altres a silenci. Si fos per vigilar la 
malícia tèrbola o la protesta sense justificació, 
no triarien aquest mitjà: una mentida, en última 
instància, no costa gens de desmentir, i els clamors 

banals es desinflen al cap de cinc minuts. No és 
per això. Temen unes altres coses. I la solució 
consisteix a tancar les boques propenses a 
insolentar-se. Enmig d’aquest mutisme, encara, la 
veu d’ells fa més efecte; sembla créixer en autoritat. 
Monologuen, adoctrinen, prediquen, auguren. I la 
multitud es converteix en auditori forçós de la seva 
constant perorata. No tothom és capaç de tapar-se 
les orelles. A la llarga, certament, ningú no en fa 
cas; però sempre s’hi filtra alguna cosa, hi penetra, 
contamina. Els altres callen, emmordassats o no. 

Perquè la por de la mordassa és també una forma 
de mordassa. Hi ha, en l’aire, gairebé visible, molta 
còlera reprimida. Les paraules no dites, els crits 
ofegats, es trasmuden en ira. Com que ells ho saben, 
arriben a la conclusió que han fet ben fet:“Sort de 
la mordassa!”, pensen. Potser s’equivoquen; potser 
no. No se sap mai. Mentrestant...

J oan Fuster
D ivendres,  29 d’agost  1958

Sueca

Al·legacions morals al nou reglament del Diariet

¡A mí la inteligencia progre!, gritara la ministra 
de Cultura, Gonzalez-Sinde, ante el mamporrero 
lingüístico que  Bruselas le estuviera 
propinando. Y es que Bruselas, haciéndose eco 
de la lingüística empanada mental española, 
se solazó con la inteligencia progre española. 
Y decidiera rebajar a la “lengua española” a la 
categoría de lengua regional. O lo que es lo 
mismo, hubiera decidido promocionar a las 
lenguas regionales españolas (el valenciano, 
el catalán, el vascuence, el gallego, el aranés, 
el astur, etc. ) a la categoría de lenguas 
nacionales. Dicho lo cual, y debido a la gran 
cantidad de lenguas nacionales existentes en 
la Unión Europea, que Bruselas decidiera dejar 

fuera de su correspondencia oficial a la “lengua 
española”. Y, con las mismas, que la paz lingüística 
reinara en España, tal y como lo estuviera 
pidiendo a gritos la inteligencia progre española.
Culturalmente, un mamporrero lingüístico; 
económicamente, un golpe de cintura para abajo 
y, políticamente, una bofetada a la inteligencia 
española en general el que la “lengua española” 
no entre en la baraja con la que la Unión Europea 
se catea mundialmente. Pero lo más ruin de todo 
ello es: que la inteligencia progre española sigue 
sacando pecho e inflando las lenguas regionales 
más allá de lo, culturalmente, razonable; en 
detrimento, claro está, de la “lengua española”. 
La inteligencia progre española es, como aquel 

que dice, ladrona de su propia economía casera.
En Vinaròs también se sufre la crisis económica, 
pero a pesar de ello su inteligencia progre sigue 
inflando, por mandato ideológico, a la llamada 
"nuestra lengua", en detrimento, claro está, del 
vulgarmente llamado castellano; sin tener en 
cuenta que con ello están, económicamente, 
tirando piedras a su propio tejado.
La inmersión lingüística es una descarada 
dictadura que deja al Poder Judicial, al Estado 
de Derecho y a la Constitución con el culo al 
aire. Y a la ciudadanía la convierte en una masa 
de monolitos. Puesto que el ser humano no es 
solamente un receptor de cultura, sin también 
un creador de la misma.

Mota Sainero 

¡Mamá!, que me pega Roque. Pégame Roque 
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Esquerra Unida 

Diverses maneres d’utilitzar el diners

www.avmigjorn.org

 Dèria. Viatjar al passat

Esquerra Unida 

Associació de veïns Migjorn

www.avmigjorn.org
D i u e n 
que han 
descobert 

una “màquina” que fa córrer a més velocitat que 
la llum, ens atansa a viatjar en el temps.
Últimament hi ha molts pobles que aquesta 
“màquina”, sense tenir-la, una vegada a l’any la 
posen en funcionament. De moment els viatges 
no van més enllà de quan l’incendiari Neró feia 
de les seves per tot arreu, inclús com si fóra un 
avantpassat dels valencians va fer una gran falla 
a Roma, ell no anava de broma. Uns viatgen a 
la era romana, altres a l’Edat Mitjana, alguns són 
més atrevits i s’endinsen dins del món íber. No 
sabem (seria qüestió de fer un psicoanàlisi a 
aquests pobles, si més no als que “manen”) si ho 
fan per massoquisme, si enyoren l’esclavitud, la 
persecució o el poder dels cristians, que sense 
anar vestits de toreros eren l’atracció dels circs 
romans. Ara la barbàrie és torturar els bous 
fins a la mort. Abans eren torturats els que no 
pensaven com els que manaven, si fa o no fa 
com ara. Els romans i els seus amics tenien uns 
bons seients a les tribunes de les places per vore 
d’aprop la sang. Ara als que no pensen com els 
que manen són “torturats” a les places públiques 
o a l’INEM, pidolant un jornal per seguir sent 
torturat fins que el lleó (la fam) els pega una 
bona queixalada.
Pobles que retrocediu en el temps, com en 

moltes més coses a Vinaròs no el guanyareu, 
amb el PP manant en tots els àmbits de po-
der i amb el Sr. Gandia de regidor de Cultura, 
que com un Déu, apareix en tots els esdeveni-
ments que es fan, (com el julivert és a totes les 
picades) si el “convidat de pedra” no li posa el 
fre, igual ens porta al neolític, era on els ho-
mes patien les envestides d’animals, i les do-
nes dels animals i dels homes. A Vinaròs les en-
vestides que patim no són d’animals de qua-
tre potes. Genteta que no poden suportar als 
catalans, recolliren signatures contra l’Estatut, 
feren campanya contra els productes catalans, 
ara pidolen que vinguin a salvar la festa nacio-
nal. Vergonya cavallers.
Ara el cap pensant, (d’ací quatre anys el tindrà 
ben lluent, sense un pèl) ha descobert un “Bolsín 
toturador, perdó taurino”, quina conya. Però la 
grossa ens tocarà abans de Nadal, i serà gaudir 
a la plaça de bous “marinera” del famós bou 
¡el Ratón! suposem que els tauròmacs, ells tan 
cultes i defensors de les essències nacionalistes, 
seran els primers en baixar a l’arena a immolar-
se per la “fiesta nacional” i participar ufanosos 
d’aquest esdeveniment de màxima cultura. Els 
que no volem que es torture cap animal pagarem 
gustosos per vore aquest màxim exponent de 
la cultura espanyola. Hamelins no tragueu les 
flautes, el Ratón és dels nostres.   
NO al pont d’Aiguadoliva. www.avmigjorn.org    

En aquests dies hem comprovat les discrepants 
opinions entre el Sr. Juan Bta. Juan, alcalde de Vinaròs, 
i el Sr. Marcelino Domingo, alcalde de Benicarló, pel 
tema de l’EOI (Escola Oficial d’Idiomes).
En Esquerra Unida després de comprovar els fets i 
com ha succeït entenem que el Sr. Juan no ha tingut 
més remei que fer el que ha fet i com ho ha fet.
De tots és sabut la crítica i la utilització política del 
Partit Popular en aquest tema durant tot el temps 
que van estar en l’oposició, acusant a l’equip de 
govern del moment de que l’EOI s’ubicaria fora de 
Vinaròs per la mala gestió i ineficàcia i de no haver 
estat a l’altura i no haver fet els deures.
I clar, després d’aquest comportament per 
part del Partit Popular i de l’afirmació de frases 
com les exposades, el Sr. Juan s’ha vist amb 
l’obligació d’actuar com ho ha fet, ja que si no 
hagués estat d’aquesta manera hagués donat 
motius perquè li poguessin dir el mateix, i clar, 
a l’adversari ni aigua.
A Esquerra Unida entenem com lògiques les 
manifestacions exposades pel Sr. Domingo ja que 
com a alcalde del seu poble està amb l’obligació de 
defensar els interessos d’aquest.
Com també entenem com lògic i normal que des 
de l’oposició i amb 10 regidors també es poden 
defensar els interessos del poble i no sols utilitzant 
la crítica destructiva i el desprestigi.
Però bé, de moment aquest problema sembla 

que ha quedat resolt entre els dos oponents. 
Una ordre de la Conselleria de Cultura del govern 
de la Generalitat que diu “No hi ha diners”, i 
assumpte resolt.
El passat dia 22 de setembre el Sr. José Ramon 
Tàrrega regidor de Serveis a l’Ajuntament de 
Vinaròs en roda de premsa manifestava una altra 
manera d’utilitzar els diners. Segons manifestava el 
Sr. Tàrrega amb la contractació del nou personal de 
confiança perpetra estalviar 460.000 euros en tota 
la legislatura. Versió que no se la creu ni ell mateix, 
però com que els ciutadans som tontos, ja que 
cadascú pot dir el que vulgui i com vulgui, que tot 
ens ho creiem.
En la mateixa roda de premsa el Sr. Tàrrega va 
fer referència segons la seva pròpia versió dels 
costos de personal de confiança d’anteriors 
legislatures comparant-los amb l’actual i l’estalvi 
corresponent.
El que no va dir el Sr. Tàrrega és el sou que percebran 
mensualment les dues persones contractades.
En Esquerra Unida no entenem el perquè d’aquesta 
actitud. És que els seus sous no es paguen dels 
impostos de la ciutadania. 
Per què han estat públics les retribucions de tots 
els components de l’Ajuntament i els d’aquests dos 
no ho pot dir.
On és la claredat i la transparència tantes vegades 
propugnada pel Partit Popular?    

informa:

EL DIARIET
 SETMANARI D’INFORMACIÓ LOCAL

Nota de la redacció
Al ser el dimecres dia 12 festiu, el Diariet 
tanca abans la seua edició, per la qual 
cosa aquelles col·laboracions o articles 
que es rebin després de dilluns a les 13 
hores podrien no ser publicades.
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PESCA

Andrés Albiol
Gobi de vidre

Comenzó la veda para el pez espada
Los meses de octubre y noviembre estarán de parada biológica para la 
extracción de estos peces también llamados emperadores. Naturalmente la 
principal modalidad en que son atrapados y que es el palangre de altura (arte de 
anzuelos), van a guardar un par de meses de veda. De manera que mientras dure 
este periodo de parada, en las otras pesqueras que ocasionalmente o sin querer 
son capturados, tienen que ser devueltos al mar. Así lo manda la normativa 
estatal del Ministerio de Pesca.
La actividad de nuestro sector pesquero en esta semana ha sido normal, ya 
que se ha faenado los cinco días hábiles al haber buen tiempo y el mar estar en 
calma. 
La pesca de arrastre desembarcó a diario a la lonja gran variedad de pescados y 
mariscos. Las especies más significativas fueron: langostino a 30 €/Kg., calamar 
de 12 a 23 (según calidad), s. punxa a 15, misèria a 10, caracol a 15, pescadilla de 
6 a 9, peluda a 8, rape de 4 a 7, salmonete de 3 a 6, galera de 3 a 4, dorada de 4 
a 11, bacaladilla, raya, caballa, aranya y burros a 3, pulpo roquero de 5 a 8, jurel, 
pota, cintas, cangrejo y morralla de 2 a 3. 
El cerco sigue con las excelentes capturas de peix blau. El lunes entre ocho 
traíñas pillaron 750 cajas de boquerón a 45 €/caja (12 Kg) y 40 de sardina a 30. El 
martes nueve llums capturaron 2.500 cajas de seitó a 18 y 50 de llampuga a 15. El 
miércoles siete barcos llevaron 1.300 cajas de boquerón a 20 y 200 de jurela a 3 
€/Kg. Y el jueves cinco barcas subastaron 900 cajas de alatxa mediana a 8 y 300 
de ‘oro azul’ a 45. La procedencia era: tres de Vinaròs, una de Borriana y el resto 
del Grau de Castelló. 
Las barquitas de los artes menores ahora la mayoría faena con redes de trasmallo 
en busca de lenguados. Se valoran sobre 18 €/Kg., rodaballo a 25, el palaí a 10, 
sepia a 9 y mabre a 7. Otras operan con estos artes tras el pagel de 3 a 12, corva 
a 4 y roncador a 1. Las que faenan cerca de los fondos rocosos y profundos de 
las islas Columbretes han atrapado poca langosta a 42, gallineta a 18, pargo y 
dentón a 20 y mamona a 3. 
La pesca del palangrillo cerca del litoral se activó un poco, pues se subastó 
lubina a 20 €/Kg., sargo a 9, lliri a 4 y palometa a 3.
Un marrajero arribó con 3.000 Kg., de albacora, que se vendió a 5 €/Kg., bacoreta 
a 4 y japuta a 6.
Para el próximo periodo semanal solo está previsto guardar fiesta el día 12.

Ecos de ‘Mar’
Los astilleros navales españoles desde hace varios años están sufriendo las 
consecuencias de la crisis financiera mundial, ya que la cartera de pedidos 
nacionales y extranjeros bajó considerablemente. A pesar de ello España es el 
décimo país fabricante y exportador de máquina-herramienta y tecnologías 
de fabricación del mundo, en la que están incluidos todos los sectores, 
especialmente el naval. No olvidemos que, por ejemplo, los astilleros Lehimosa 
de nuestra ciudad han construido barcos pesqueros para luego exportarlos a 
Marruecos y Argelia.

Alguns li criden burret transparent. En castellà li diuen gobi de 
vidre, en francés nonnat blanch, en alemany Kristallgrundel i en 
anglés cristal goby.
El seu nom científic és Crystallogobius nilssonii.
A vegades se sol capturar amb l'art d'arrossegament, però la seua 
fragilitat corporal fa que a l’agarrar-se en el cop conjuntament amb 
altres peixos més gran i rigidesa, es deteriore ràpidament al ser 
esclafat pels majors.
Pertenix a la gran família dels gòbids i a la sub dels sicidiàfins, és 
un peix de difícil identificació. El seu cos és translúcid, esvelt, un 
poc comprimit i cristal·lí, allargat, cilíndric i un poc comprimit 
cap a la cua. En resum és molt paregut al xanguet o a la larva 
d'un altre peix.
El cap és gran, allargat, cobert de diminutes papil·les cutànies. L’ori-
fici nasal anterior no és tubular. La seua enorme boca posseïx una 
sola filera de dents en cada mandíbula però en la part davantera. 
Ulls amb taqueta negra. Les seues branquiespines són llises.
La seua línia lateral està atrofiada, però té òrgans sensorials per tot 
el cos.
Les aletes ventrals estan un poc soldades i formen un disc oval 
aplanat d'escassa adherència.
No posseïxen escates, d'ací també el seu fàcil preparat per a la 
fregitel·la. 
Bufeta natatòria present.
Té cromatòfors que es marquen en la base de la segona dorsal, 
en l'anal i la regió ventral. També hi ha traços de pigment sobre el 
mentó. Al ser transparent s'aprecia el cor i les brànquies semblen 
una taca rogenca.
El mascle té de 3 a 5 taques negres en els flancs ventrals.
Composició de les aletes: 1a D II (la femella reduïda), 2a D I-19-21, 
A I-20, 29-30, V 6x+11+x (la femella atrofiada). 
La seua talla màxima és de 5 cm., sent els mascles els majors.
Viu d'1 a 300m. de profunditat formant bancs. Pelàgic, només 
sobre el fons per a cuidar la posada.
Amb dimorfisme sexual. Hi ha lliurea nupcial.
En l'època de fresa el mascle desenrotlla dos ganxos en l'extrem de 
la mandíbula inferior, que és extensiva i corbada.
Les femella posa els ous en els habitacles buits de cucs i el mascle 
després de fecundar-los s'encarrega de vigilar-los constantment, 
fins que eclosionen i és quan mor el progenitor, amb una 
longevitat d'un any. En el seu estat larvari ronda entre aigües per a 
anar creixent i alimentant-se del plàncton. Després de major, igual 
menja altres peixets.
Este peix és un notable recurs alimentari per a molts peixos 
d’interés comercial.
Les seues blanques carns són excel·lents per a nosaltres, sobretot 
quan és xicotet. Ara, no sol ser peix a propòsit, a pesar de formar 
grans cardums prop de la costa i en especial en zones on hi ha 
algues. No solen ser bons nadadors. Antany el pescaven amb cèrcol, 
bolig, etc., molt pròxim a les costes o platges. Era comercialitzat 
conjuntament amb altres espècies afins per al clàssic peixet fregit.  
A vegades se sol capturar amb l’art d’arrastrament, però la seua 
fragilitat corporal fa que a l’aprisionar-se en el floc, conjuntament 
amb altres peixos de major tamany i rigidesa, es deteriore 
ràpidament al ser aixafat pels majors
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Gaspar Redó
C a p  d ’e s p o r t s

Floja jornada para el 
deporte local

Comenzó la temporada

Arajovic Benicàssim 300 - C.Bm. Vinaròs 28 
(Sénior masculino)

Marc Sanz, Carlos y German (Porteros), Nahuel (3), 
Carlos (4), Alex Guimera (9), Jose M. Martinez, Eddy 
(9), Ian Cortiella (1), Josep (2) y Marc Ferre.

Comenzó la temporada con derrota justa aunque 
dolorosa, ya que el partido fue muy raro y no 
pudimos o no supimos entrar en ningún momento 
en el mismo. Las pruebas de los partidos anteriores 
y el juego rápido en ataque no tuvieron continuidad 
en este partido y aunque el mister Rafa lo intentó 
todo, la verdad es que no nos salió nada, en fin, 
esperemos que en próximos partidos consigamos 
esa garra mostrada en partidos anteriores que nos 
permite jugar de una forma vertical y rápida.
No es excusa la falta de efectivos, pero lo cierto 
es que nos faltaron jugadores como Fiki, Curto, 
Serrano y Marc Martorell que todavía está en 
Londres, que de alguna forma se notaron a lo largo 
del encuentro. Lo dicho, a continuar entrenando y 
mejorar para el próximo partido. La temporada es 
larga y esto no ha hecho nada más que comenzar, 
hay que continuar y seguir adelante que tenemos 
equipo para estar en los puestos de arriba de la 
clasificación.

C.Bm. Vinaròs 19 - 
Florida Handbol 40 (Juvenil masculino)
El partido disputado el sábado por la mañana del 
Juvenil no tuvo color, y ya desde un principio se vio 
que sería tarea muy complicada el plantar cara a 
este potente equipo, que seguro estará disputando 

los puestos de arriba de la clasificación. Así y todo 
los nuestros dieron la cara en la primera parte en la 
que solamente perdíamos al descanso por 5 goles, 
pero en la segunda parte y debido al cansancio 
por el esfuerzo realizado, además del buen juego 
del equipo visitante, nos fuimos del partido y 
encajamos una derrota sin paliativos.
Hoy jugamos ante uno de los gallitos del grupo, el 
Maristas de Algemesí, vamos a ver que tal se nos 
da este desplazamiento y si conseguimos mejorar 
la imagen ofrecida.
Ánimo chavales, ánimo Tremendo, esta temporada 
se hará larga y difícil, la categoría bien vale la pena, 
estamos luchando ante los mejores equipos de 
nuestra Comunidad y el C. Bm. Vinaròs está entre 
ellos, a luchar y a dejarse la piel en cada partido y 
en cada entrenamiento.
El sábado 15 de octubre, presentación oficial de 
todos los equipos del club.
16:30: C. Bm. Vinaròs – C. Bm. Castelló (Juvenil).
17:45: Presentación de los equipos.
18:30: C. Bm. Vinaròs – C. Bm. Castelló (Sénior).

Gabriel Martorell Beltrán

La pasada jornada deportiva local no se 
caracterizó precisamente por ser exitosa, ya 
que hubo de todo en cuanto a resultados 
se refiere. En fútbol el Vinaròs CF no pudo 
pasar del empate en el terreno de juego 
del Altura por lo que pierde posiciones en 
la clasificación de la Regional Preferente, 
aunque hay que señalar que de haber 
tenido un poco más de ambición se podía 
haber llevado los tres puntos en juego.
El balonmano también sufrió un duro 
revés al perder el CB Vinaròs el encuentro 
disputado en Benicàssim frente al equipo 
local, que ganó injustamente a los 
langostineros que dominaron claramente 
casi todo el encuentro en esta primera 
jornada del Campeonato de Primera 
división autonómica.
Por último, la única alegría nos la deparó 
el fútbol sala con la importante aunque 
ajustada victoria del conjunto FS 
Llangostí de Vinaròs, derrotando con todo 
merecimiento al FS La Safor por el resultado 
de 4-5 en su misma cancha dentro de la 
jornada correspondiente al Campeonato 
de liga de 3ª División nacional.
Desde aquí animamos a todos a continuar 
luchando para lograr éxitos para nuestro 
deporte local.

HANDBOL.  Club Balonmano Vinaròs
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Rafa Marcos

Maldita contra

1 1
CF ALtURA VINARÒS CF

FUtBOL.  Campeonato Regional Preferente

ESPORTS

Les faltó ambición a los langostineros

Se ha sumado un punto más fuera de casa 
y de momento imbatidos a domicilio. La 
cosa funciona, lo que ocurre es que los dos 
empates lejos de casa nos saben a poco, 
visto lo visto una vez concluidos los partidos. 
Sumar siempre va bien si luego haces bueno 
el punto con una victoria en casa, pero es una 
lástima no conseguir arrancar esas victorias 
que, aparte de ganarte aún mayor respeto 
de los rivales, luego cuando llegue la época 
de vacas flacas nos lamentaremos. Llegarán 
lesiones, tarjetas, el típico bajón incluso 
la derrota inesperada ante el rival menos 
pensado, por eso como mayor sea el colchón 
de puntos que ahora consigamos, mejor. 
Haber si se tiene algo más de fortuna y se 
consigue este “plus” que falta para que todo 
sea perfecto. 
Ocasiones se crean, esto es lo más importante, 
luego que se tenga más o menos acierto es 
otro cantar, hay partidos en los que entran 
prácticamente todos y otros en los que no se 
lo metes ni al arco iris. 
El gol nos llegó en una contra, maldita contra 
mejor dicho, ya que fue a raíz de un corner 
a nuestro favor y se inició jugando el balón 
desde su misma área, no fue el balonazo de 
rechace que el delantero le pilla la espalda al 
defensor. No hubo nadie que pudo realizar 
la tradicional falta táctica que corte de raíz la 
jugada. Ernesto, el jugador que pudo hacerla 
al nacer la jugada, con toda la confianza del 
mundo lo vio tan claro que optó por jugar 
el balón, pero se encontró con el infortunio 
que el rebote del balón favoreció al jugador 
rival. Para la mayoría esta jugada es un 
error clamoroso, aunque esta vez fue una 
desgracia como otras tantas que ocurren a lo 
largo de un partido.
Mañana nos visita el Albocàsser, al igual que 
todos, no hay rival fácil, el fin de semana 
pasado, logró su primera victoria del 
campeonato y por lo tanto vendrá con la 
moral alta y con ganas de seguir su escalada. 
El encargado de impartir justicia será Yuste 
Querol y sus escuderos Rincón Moragón y 
Barraza Escobar.
El filial At. Vinaròs perdió por la mínima en 
Rossell (1-0), resultado más ajustado que 
el que se dio en pretemporada. El juvenil 
también perdía por la mínima (2-1) ante el 
San Pedro y el juvenil del Athletic iniciaba 
el campeonato derrotando al Alcalà por un 
ajustado 3 – 2.  
Esta semana coinciden en casa el primer 
equipo, el juvenil y el filial. El juvenil del Vinaròs 
recibe al Benicarló F.B., el primer equipo como 
se sabe al Albocàsser y el filial At. Vinaròs hace 
lo propio con el Vilafranca. Hay que estar alerta 
a los horarios porque se hablaba de cambiar 
algún partido, ya que había coincidencia entre 
el primer equipo y filial. Así que atención a los 
horarios para disfrutar de un fin de semana 
cargado de partidos.

CF Altura: David, Amadeo, Pablo, Eze, Josete, 
Carrillo, Sergio, Juan (Sesé), Riki, Miquel 
(Javier) y Blasco (Villalba)
Vinaròs CF: Raul, Pedro, Oscar Seva, Alex 
Bueno, Wifredo, Agus, Ernesto, Pau, Sergi 
(Víctor Pla), Espi y Folch (Martin)
Goles: 0-1 min. 44 Folch; 1-1 min.62 Blasco
Árbitro: Tamarit Peña. Mostró amarilla a 
los locales Javier, Riki y Juan así como a los 
visitantes Ernesto, Pedro y Alex Bueno.
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Partido muy disputado con dominio territorial del 
conjunto local, aunque el Vinaròs tuvo más ocasiones 
de cara a la portería, bien defendida por David, que no 
pudo impedir el primer tanto para los langostineros 
realizado por Folch en complicidad con el defensa local 
Juan, que acabó metiendo el balón en su propia meta.
La segunda mitad, los jugadores de Santi Forner 
tuvieron ocasiones para aumentar el resultado pero 
estuvieron faltos de ambición, y al final el conjunto 
local empató el encuentro por lo que a la postre, el 
resultado se puede considerar justo.

Los alumnos de la categoría Futuritos (2006 y 
2007), también tendrán su liga. Participarán en la 
Lliga Comarcal del Montsià de iniciación al fútbol.
A partir del próximo mes de octubre, también los 
Futuritos tendrán sus partidos de liga. Se trata 
de la “Lliga Patufets”, donde los más pequeños 
se iniciarán en el fútbol y en la participación de 
encuentros de liga.
El CE Futur 09 Vinaròs participó en la liga 
del Montsià la pasada temporada con el 
Prebenjamín de primer año (los más pequeños 

de la categoría) al igual que lo hará esta 
temporada, por considerar que se trata de una 
liga de iniciación al fútbol, donde los equipos 
no tienen que llamarse “A” o “B” según el nivel, 
si no que se llaman “Blau”, “Roig” o “Groc”, donde 
las puntuaciones no se realizan en función del 
resultado final, y existe la obligación de que 
todos los jugadores de los equipos jueguen.
¡Aún estás a tiempo de inscribirte en el Futur 09!
Infórmate en www.escolafutur.es o al teléfono 
692182062

La próxima semana darán inicio todas las 
competiciones de fútbol 7 y fútbol 11 que faltan 
por iniciar, la escuela fútbol base hasta la fecha 
habrá disputado 71 partidos en categorías 
de mini benjamines hasta cadetes, hay que 
tener en cuenta que en un mes y medio de 
pretemporada todos los equipos habrán 
disputado de 5 a 6 partidos, tenemos que resaltar 
el buen inicio que hemos tenido ya que hay que 
felicitar a todos los monitores que día tras día 
se esfuerzan en educar y fomentar el deporte a 

nuestros hijos, felicitar a los padres por el buen 
comportamiento en los todos los partidos, ya 
que, el no dar indicaciones a sus hijos, el no 
protestar ninguna jugada, el no discutir con 
nadie, hace que la escuela cada día sea más 
grande. La semana pasada se disputaron 17 
partidos incluyendo al Ath. Vinaròs y al juvenil 
del Ath. Vinaròs, se ganaron 10 y se perdieron 
7. Este fin de semana disputaremos 15 partidos, 
si estás interesado en asistir puedes ver los 
horarios en www.futbolbasevinaros.com

Gaspar Redó

Los Futuritos también tendrán partidos de liga
FUtBOL.  Escuela de Fútbol Futur 09 

FUtBOL.  Escola Futbol Base Vinaròs C.F.

71 partidos de pretemporada
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Aquest passat diumenge al pavelló poliesportiu 
de la nostra ciutat es van disputar dos partits 
amistosos de pretemporada enfront el Club 
Bàsquet Amposta.

Categoria infantil
Ruralcaixa C.B.V.S. - 48 
Cinc inicial; Beltrán (13), M. Guarqué (6), Pere V. (7), 
Antiuchov i Pau V. (2).
Prados, Monterde (18), Provencio, Valentín, 
Siurana, Folch, Víctor (2) i Castell.
C. B. Amposta – 36
Cinc inicial; Arnau (10), Ramón, Francesc (11), Jora 
i David (5).
Pons, Pep, Bayo (6), Josep i Calafell (4).
Parcials; 7-6, 6-13, 16-8 i 19-9.
El primer quart va estar molt igualat acabant un 
punt amunt el Vinaròs, en el segon els locals van 
estar fluixos en defensa i l’Amposta ho va aprofitar 
per arribar al descans amb una avantatge de 
cinc punts. En el descans, el tècnic local Ximo va 
corregir quatre coses i els nois van sortir a per totes 
i amb una defensa de llibre i sortides a la contra van 
remuntar el partit per posar-se dos amunt, l’últim 
quart va ser el millor, continuant amb la mateixa 
tònica que en el tercer amb molta concentració, 
serietat en defensa i bones sortides amb la pilota, 
a la fi victòria per als vinarossencs i ens quedem 
amb la segona meitat on els locals han jugat tots 
com un equip.

Sènior Masculí
C. B. Vinaròs Servol -  69 
Cinc inicial; Brusca (10), Torres (2), Lluc Brusca (3), 
Ximo (10) i Joan (15).
Oscar (4), Marc, David (3), Samuel (6), Alan (16), 
Baila.
C. B. Amposta - 67
Cinc inicial; Rubén (3), Alex (2), Oriol (10), Ian (5) i 
Roda (23).
Toni, Sergi (5), Aleix (3) i Enric (16).
Parcials; 15-13, 15-12, 27-15 i 12-27.
Segon partit amistós dels vinarossencs, la primera 
meitat va estar molt igualada i els locals  no es van 
trobar còmodes dins del partit, sobretot en atac on 
els costava molt anotar, tot  i això es va arribar al 
descans 30- 25 per als llagostiners. Al tercer quart 
va continuar la mateixa dinàmica de la primera, fins 
que els jugadors locals van entrar dins del partit, 
sent superiors en el rebot i en el joc interior en 
atac, a la fi del tercer quart 17 punts de avantatge 
pels vinarossencs. En l’últim quart res més enllà 
de la realitat, els joves jugadors vinarossencs van 
sortir a passejar-se per la pista, van perdre tota la 
intensitat defensiva i la pèrdua de moltes pilotes 
els va portar a rebre un seriós parcial de 4 a 22 
punts per els ampostins, que van créixer i els va 
valdre per posar-se un punt amunt en el marcador 
a falta de tres minuts, el tècnic local Josep Muñoz 
va demanar temps mort i desprès de posar-los les 
piles als seus jugadors van tornar a demostrar la 
seva qualitat i van jugar com ells saben, anotant 

tots els atacs i fent una defensa amb molta 
intensitat, van endossar un parcial de 7-0 i es va 
arribar a l’últim minut amb una avantatge de sis 
punts pels locals, que van saber jugar fins al final 
del partit, tot i la victòria es va veure que encara 
falta molt de treball, però podem dir que a Vinaròs 
el bàsquet masculí ha tornat a consolidar-se i que 
enguany gaudirem de molt bon bàsquet.

El dissabte 1 d’octubre tots els equips del Club van 
lluir l’uniforme per donar oficialment oberta la 
nova temporada de competició, en la presentació 
que es va celebrar en el tentadero de la Peña 
Taurina Pan y Toros.
L’acte va començar, ja amagant-se el sol, amb la 
presentació individual de cadascun dels nadadors 

que enguany competiran defensant els colors del 
C. N. Vinaròs - Cala Montero, i posteriorment dels 
equips oficials per categories. 
Va ser una jornada on tots els socis i simpatitzants 
que ho van desitjar van poder participar de 
l’espectacle que és veure nadad@rs de totes les 
edats junts en un mateix grup.  Després de sopar 

i brindar, es va donar pas a vàries exhibicions 
esportives-musicals on van triomfar els nostres 
atletes il·luminats pel “gran canyó” a les mans del 
gran professional de l’espectacle Ruben Miranda.
Volem agrair la presència dels representants del 
consistori municipal, Amparo Martínez i Lluís 
Gandia.

Club Natació Vinaròs - Cala Montero

NAtACIÓ.  Club Natació Vinaròs-Cala Montero

BÀSQUEt.  Club Bàsquet Vinaròs Servol

Presentació dels equips temporada 2011 - 2012  
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Moto Club de Vinaròs

Club Pesca Deportiva “La Lubina”

Nueva prueba del nacional de enduro, en formato de 
dos días, bajo la organización del MC Amics Moto Valls 
de Torroella, en un ambiente climático muy variable 
que ha condicionado el desarrollo de la prueba.
Si el polvo era la máxima preocupación de los 
pilotos el viernes, el sábado por la mañana, antes 
de la salida empezó a llover y el barro convirtió la 
primera jornada en un infierno para los pilotos. 
El piloto del Moto Club Vinaròs, Javier Castejón, 
supo sobreponerse a las inclemencias del tiempo y 
estuvo siempre en posiciones delanteras. El sábado 
terminó a escasos 50'' del primer clasificado.
La segunda jornada de carrera, aparecía el sol y el 
escenario cambió por completo. Javier aguantó 

el tirón que se produjo al mejorar el estado del 
recorrido y terminó la jornada en 4ª posición, lo 
que sumando las clasificaciones del sábado y el 
domingo le alzaban a la 2ª posición de la carrera, 

resultado que le mantiene a falta de dos pruebas 
en segunda posición del Campeonato de España.
La próxima cita del nacional de enduro será el 9 de 
octubre en la localidad lucense de Becerreá.

Este pasado sábado día 01 de octubre, el Club Pesca 
Deportiva La Lubina, celebró el décimo concurso 
correspondiente al Campeonato social del 2011en la 
costa norte “roque” desde las 19:00 a las 02:00 horas, 
en la modalidad de individual. Con una participación 
muy aceptable de socios y una noche muy buena, 
en lo que se refiere al clima, pero con el mar un poco 
alterado y no muy favorable para la pesca. Al final los 
ganadores fueron:
1º - Antonio Carrasco Sanz

2º - José A. Garcia Burgos
3º - Rafael Pepio
Pieza de mayor peso: Juan Martin y Angel Alcacer 
(corba de 600 gramos), que se tuvieron que repartir el 
premio por empate en esta modalidad.
Como podemos observar el pescador Antonio 
Carrasco Sanz va consolidando su primera posición y 
cada vez quedan menos concursos. Os esperamos en 
el próximo concurso que será el día 15 de octubre de 
las 19:00 a las 02:00 horas, en la costa norte “roque”.                                       

Está a punto de finalizar la temporada de tiro 
al plato universal y los tiradores de la comarca, 
como nos tienen acostumbrados, ocupan los 
primeros puestos a nivel mundial. Además, 
siguen demostrando que el tiro al plato es un 
deporte con muchos aficionados y seguidores.
Este mes de agosto se celebró en Ychoux, el 
Campeonato del mundo de tiro al plato, en la 
modalidad de foso universal, organizado por 
la Federación Francesa. Nuestros tiradores 
compitieron contra los mejores tiradores del 
mundo, cada uno en su categoría, más de 
600 fueron los participantes y los nuestros 
quedaron arriba.
Sisco Sánchez, tirador de Traiguera, 
estuvo a punto de hacerse con la medalla de 
oro, de un parcial de 150 platos, rompió 148. 
El último quedó a pocos platos del primer 
clasificado. En este deporte como todos 
saben un 0 te puede subir o bajar muchos 
puestos. Competición a competición va 
batiendo sus propias marcas, siguiendo 
esta progresión tendremos que seguirle por 
muchos campeonatos internacionales.
Pepe Pérez, tirador de Vinaròs y llamado de 
nuevo a competir con la selección española 
nos mostró lo mejor del deporte de élite y la 

emoción de la competición. La tirada fue muy 
emocionante, hasta el último día quedaban 
opciones para ganar y finalmente el equipo 
español de veteranos quedó en cuarto 
lugar a pocos platos del podio. En lo que 
respecta a nivel individual Pepe Pérez quedó 
a 2 platos de la medalla de bronce. Nuestro 
tirador desde hace mucho tiempo mantiene 
muy buen nivel, tanto en competiciones 
nacionales, europeas y mundiales.
Tirada tras tirada, nos estamos enganchando 
a este deporte que cada vez cuenta con más 
aficionados en nuestras tierras.
Animamos a nuestros tiradores a seguir 
con su preparación, a participar en tiradas, 
a alegrarnos con sus éxitos y a viajar por el 
mundo para verles pasarlo bien.
Ánimo campeones!

Después de una larga temporada sin hacer carreras, nuestro 
piloto local, Arturo Pitarch, ha vuelto a este mundillo del 
motor que nunca llega a olvidarse.
El día 17 y 18 de septiembre en Ponts, Lleida, realizó una Endu-
rada de seis horas de duración. Clasificable para el Campeonato 
de Catalunya. Quedando en primer lugar en su categoría.
El domingo 25 de septiembre, también estuvo presente en el 
Motocross de Traiguera. Puntuable para el Campeonato territorial 
valenciano. Siendo quinto en la clasificación. Muy meritoria 
posición ya que la moto no estaba al cien por cien, parándose dos 
veces. Tuvo que remontar desde las últimas posiciones.
Finalmente este fin de semana 1 y 2 de octubre ha acudido 
a la prueba de Enduro. Campeonato territorial valenciano. 
Quedando clasificado en segundo lugar scratch.
Enhorabuena por estos buenos resultados.

Arturo Pitarch, primero en el 
Enduro de Ponts

Sisco Sánchez y José Pérez, Campeonato del 
mundo de tiro al plato

ENDUrO.  

PESCA.  

ENDUrO.  tIrO AL PLAtO.  

Campeonato de España

La Lubina

Campeonato de CatalunyaCampeonato del mundo de tiro al plato

Javier Castejón 2º posición

Concurso sénior

Valls de Torroella (BARCELONA) 5ª y 6ª pruebas de 8
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Edicte:

L'Ajuntament informa:

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes
  Cursos de pràctica esportiva

En col·laboració amb el Consell Municipal d'Esports

Si tens qualsevol suggeriment, idea o proposta 
pots enviar un correu a participa@vinaros.es
Ajuntament de Vinaròs, al servei de les persones.

De dilluns a divendres 
Matins de 8:00h a 13:30h. 
Tardes de 17:30 a 20:30h. 

Dissabte
Matins de 7:30h a 14:00h.

L’horari d’hivern estarà vigent de 
l’1 d’octubre al 31 de maig 

Procedimiento: Licencia ambiental, de acuerdo con la Ley 2/2006, de 5 de 
mayo, de Prevención de la Contaminación y Calidad Ambiental.
Solicitante: RIMOBEL S.A.
Registro de Entrada: (Fecha y número)   16/12/0522180
Expediente Núm. 22180
Actividad: Ampliación fábrica de muebles de madera para el hogar
Emplazamiento: Camino Viejo Rossell - Camino San Gregorio (UE1-103)

Regidoria de Participació Ciutadana

Horari d’hivern del Mercat municipal

De conformidad con lo establecido en el artículo 50 de la Ley 2/2006, de 5 de mayo de Prevención de la 
Contaminación y Calidad Ambiental, el procedimiento de referencia se somete a información pública por 
plazo de 20 días, para que las personas físicas o jurídicas , asociaciones vecinales y cuantos lo consideren 
oportuno, formulen las alegaciones que tengan por convenientes.
El expediente se podrá examinar en el departamento de Actividades de este Ayuntamiento, durante las 
horas de 10 a 14.
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